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Oglasi 

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega
glasaoobčiniMedvode.PrilogopripravljaGorenjskiglas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok,BoštjanLuštrik,BorisPrimožič inFranciRozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Mateja Rant (mateja.rant@g-glas.si). Oglasno trženje:
Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-33, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delov-
ni čas: ponedeljek, torek, četrtek inpetekod7.do15.
ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki
zaprto.PripravazatiskGorenjskiglas,d.o.o.,Kranj;Tisk:
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 4 je
priloga38.številkeGorenjskegaglasa,11.maja2012.V
nakladi5500izvodovjodobijovsagospodinjstvavobčini
Medvodebrezplačno.
ObčinaMedvode,C.komandantaStaneta12,Medvode

Sotočjejerednaprilogačasopisa

Gorenjskiglasjeosrednjigorenjskičasopiszbogato
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947,
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je
poltednik, ki izhaja ob torkih inpetkih, vnakladi22
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopisznovicami,predvsemzvsehpodročijživlje-
nja indelaGorenjcev,pa tudi širše.Pišemoovsem,
karljudizanima,alikotpravimo:Gorenjski glas za vas 
be le ži čas. V do brem in sla bem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice
zvseGorenjske,vasvabimoknaročilu.Kotnovemu
naročnikuvambomoprvetrimesecečasopisprinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in
vaspresenetilizdarilomterzdrugimiugodnostmi.
Do bro doš li v druž bi na roč ni kov Go renj ske ga gla sa.

Nanaslovnici:AnitaUrbanijapojepritriuKorado
FranciinAnita,foto:GorazdKavčič

NAROČAM
                                                                  
Imeinpriimek:

Naslov:

 Podpis:

Soglašam,damiGorenjskiglaslahkopošilja
obvestila,anketeipd.
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Delovničas:
Pon.-PeT.:9.-18.ure
soBoTa:9.-12.ure

noviMoDeli
PoRočniH
PRsTanov

oDKUPUJeMo
vsevRsTeZlaTa

seškovac.9
1215Medvode,
tel.:01/3611694 

www.zlatarstvo-trtnik.si
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Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

 domači suhomesnati izdelki 
 kmetije Žunar
  domači mlečni, sirni izdelki 
 kmetije Na Ravan
  domače kislo zelje in repa 
 kmetije Škerl
  domača jajca in testenine 
 kmetije Matiček
  Burnikov domači kruh
   priprava narezkov in 

kanapejev
Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

 vipavska vinska klet Rondič
  dolenjska vinska klet 
 Urško - cviček
   kraška vinska klet  

Rebula - teran

O
’M

AR
K

E
T,

 D
.O

.O
.

Odprto:  pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h
Nedelje, prazniki:  8 - 12 h
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Oglasi

Veliki dobrodelni koncert

Š portna dvorana 
TRATA ŠKOFJA LOKA

sobota, 12. maj 2012, ob 20. uri
Nakup vstopnic:  Škofja Loka: Info točka, Kidričeva 1a 
 TD Škofja Loka, Mestni trg 7
 Kranj: Gorenjski Glas, Bleiweisova 4
 Prodajna mesta Eventim
            Vstopnina: 20 €
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ORGANIZATOR   Lions klub Škofja Loka

M
A

R
IJ

A 
P

E
R

N
E

 S
.P

.,
 D

E
L

AV
S

K
A 

C
E

S
TA

 6
5

, K
R

A
N

J

LI
O

N
S

 K
LU

B
 Š

K
O

FJ
A 

LO
K

A
, P

O
LJ

A
N

S
K

A 
C

E
S

TA
 7

, G
O

R
E

N
JA

 V
A

S

Picerija in bar Kocka sredi maja znova odpira svoja vrata. 
V prenovljenih prostorih s prijetnim ambientom in prijaznim osebjem vam bomo 
ponudili vsakodnevne okusne malice, pice, solate in testenine. 

Vsak dan pa vas z odlično kavo postrežemo že ob 6. uri zjutraj.
Hrano vam po naročilu dostavimo tudi na dom. 

Pokličite na že znani tel. številki  041/629-777, 041/628-777 
Prisrčno vabljeni, veselimo se vašega obiska!                               Kocka Team

NOVO 

V MEDVODAH
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Prireditve

KOLEDAR PRIREDITEV MAJ 2012
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR  INFO

Sobota,
12. 05. 2012

Cerkev 
sv. Marjete Žlebe, 

ob 19.30

POMLADANSKI KONCERT
ŽP zbor BRINKE in

Godalni kvartet
TD Žlebe - Marjeta 041/602 218

Sobota,
12. 05. 2012

Stadion Medvode, 
ob 10.00 uri

Prvenstvena tekma:
STAREJŠI DEČKI

Jezero Medvode - Črnuče 
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
12. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 13.00 uri

Prvenstvena tekma: 
MLADINCI

Jezero Medvode – Ilirija 1911
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Nedelja, 
13. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 10.00 uri

Prvenstvena tekma: 
MLAJŠI DEČKI

Jezero Medvode - Borovnica
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Čet. – Ned.
10. 05. – 13. 05. 

2012

Športna dvorana 
Medvode,

od 9.00 do 20.00 ure

Mednarodni mladinski turnir v 
badmintonu:

FZ FORZA SLOVENIA
INTERNATIONAL 2012

Badminton klub 
Medvode www.badmintonklubmedvode.si

Torek,
15. 05. 2012

Odhod ob
9.00 uri izpred 
DU Medvode

Izlet DU Medvode:
Plavški rovt – Planina pod 

Golico – Španov vrh – Dom 
pristava

(3-4 ure lahke hoje)

DU Medvode 361 23 03
041/295 040

Torek,
15. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 17.00 uri

Pravljična ura z delavnico
(za otroke od četrtega leta) Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
T: 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Sreda,
16. 05. 2012

Kulturni dom Pirniče,
od 10.00 uri

POT K SONCU
Prireditev ob zaključku Cici 

bralne značke

Knjižnica Medvode in 
KUD Pirniče

041/776 735
031/352 772

www.kud-pirnice.si
info@kud-pirnice.si

Sreda,
16. 05. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Seniorska skupina vabi na:
VREMŠČICA

(1027 m) – Sl. Istra
Vodita:

Andreja Kuralt in Dušan 
Brekič 

PD Medvode

Prijave sprejema do 
ponedeljka pred izletom

ga. Andreja Kuralt,
GSM: 031/750 558

www.planinskodrustvo-medvode.si

Sreda,
16. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 19.30

Alenka Rebula:
predavanje Moški in ženske – 

dva jezika, ena ljubezen
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
T: 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Četrtek,
17. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 18.00 uri

Knjižni večer na Sotočju 
s Tilko Jamnik Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
T: 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Petek,
18. 05. 2012

Kulturni dom Sora, 
ob 19.00 uri

NAJ SE SLIŠ 2012
Območna revija pevskih 

zborov Ljubljana – okolica

JSKD Lj.-okolica
KUD OŽ Sora 041/862 012

 Petek,
18. 05. 2012

Kulturni dom Pirniče,
od 17. do 18.00 ure

Gledališka karavana v 
SUHO KRAJINO
Prijave z vplačili!

KUD Pirniče

041/776 735
031/352 772

www.kud-pirnice.si
info@kud-pirnice.si

vstopnice@kud-pirnice.si

Sobota,
19. 05. 2012

Kulturni dom Sora,
ob 19.00 uri

NAJ SE SLIŠ 2012
Območna revija pevskih 

zborov Ljubljana – okolica

JSKD Lj.-okolica
KUD OŽ Sora 041/862 012

Sobota,
19. 05. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Mladinski odsek vabi na:
POREZEN

(1630 m) – Cerkljansko 
hribovje

Vodita: Andreja Kuralt in 
Marjana Jelen

PD Medvode

Prijave sprejema do srede 
pred izletom Mateja Curk,

E-naslov: 
mateja.curk@gmail.com

www.planinskodrustvo-medvode.si
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Prireditve

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota,
19. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 10.00 uri

Prvenstvena tekma: 
CICIBANI U-10

Jezero Medvode – Svoboda 
Vič

NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
19. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 17.00 uri

Prvenstvena tekma: 
ČLANI

Jezero Medvode – Črnuče
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
19. 05. 2012

Pred Pošto Medvode,
od 8.00 do 12.00 ure

150 LET POŠTE MEDVODE
Priložnostni poštni žig Pošta Medvode

TIC Medvode
361 43 46

041/378 050

Nedelja,
20. 05. 2012

Zbor izletnikov pred BC 
Medvode

Izletniški odsek vabi na:
MATAJUR

(1642 m) – Benečija Posočje
Vodita:

Miro Plešec in Vili Luštrek

PD Medvode

Prijave sprejema do petka 
pred izletom 

g. Jože Kršinar,
T: 361 32 30

GSM: 041/582 208
www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek,
22. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 17.00 uri

Pravljična ura z delavnico
(za otroke od četrtega leta) Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
T: 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Sreda,
23. 05. 2012

Kulturni dom Medvode,
ob 20.00 uri

VAJE ZA TESNOBO
Igra današnjega časa,

pridite in ne zamudite zadnje 
ponovitve v tej sezoni.

KUD Fofité

Prodaja vstopnic:
TIC Medvode

T: 361 43 46 ali
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si

Sreda,
23. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 19.30

Predavanje o zdravi  
prehrani,

predava ga. Marjana Žmavc
Knjižnica Medvode

Knjižnica Medvode
T: 361 30 53

www.knjiznica-medvode.si

Četrtek,
24. 05. 2012 

Kulturni dom Medvode,
ob 19.00 uri

SLAVNOSTNA AKADEMIJA
ob 100 letnici

PGD Preska - Medvode

PGD Preska -  
Medvode 041/393 710

Petek,
25. 05. 2012

Kulturni dom Medvode, 
ob 20.00 uri

KAJ JE VIDEL BATLER
Komedija za IZVEN KUD Fofité

Prodaja vstopnic:
TIC Medvode

T: 361 43 46 ali
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si

Sobota,
26. 05. 2012

Sp. Pirniče,
Parada ob 17.00 uri,
Veselica ob 19.00 uri

90 letnica PGD 
Sp. Pirniče-Vikrče-Zavrh

z svečano
parado, razvitjem novega 

prapora in veselico.
Za zabavo bodo poskrbeli 

ČUKI.

PGD
Sp. Pirniče-Vikrče-

-Zavrh

030/332 336
E:bostjan.kobe1@gmail.com

Sobota,
26. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 10.00 uri

Prvenstvena tekma: 
STAREJŠI DEČKI

Jezero Medvode – Mengo 28
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
26. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 13.00 uri

Prvenstvena tekma: 
MLADINCI

Jezero Medvode – Kočevje
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
26. 05. 2012

Mercator – BC,
od 9.00 do 13.00 ure PODARIM – DOBIM DU Medvode 361 23 03

041/295 040

Sobota,
26. 05. 2012

Kulturni dom Pirniče,
od 8.00 uri

Gledališka karavana v 
SUHO KRAJINO

Za abonma OTH in IZVEN
KUD Pirniče

041/776 735
031/352 772

www.kud-pirnice.si
info@kud-pirnice.si

vstopnice@kud-pirnice.si

Nedelja,
27. 05. 2012 

Stadion Medvode,
ob 10.00 uri

Prvenstvena tekma: 
MLAJŠI DEČKI

Jezero Medvode – Logatec
NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Torek,
29. 05. 2012

Knjižnica Medvode,
ob 17.00 uri

Lutkovna predstava 
Gledališča Smejček:

Ovčka, ki je prišla na 
večerjo

Knjižnica Medvode
Knjižnica Medvode

T: 361 30 53
www.knjiznica-medvode.si
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Prireditve, dogodki

Nov odpiralni čas zbirnega centra
V začasnem zbirnem centru za ločeno zbiranje komunalnih odpadkov 
na dvorišču nekdanjega podjetja Color Medvode od sredine aprila ve-
lja nov odpiralni čas. Ločeno zbrane odpadke lahko občani po novem 
oddajo ob torkih in četrtkih od 15. do 18. ure in ob sobotah od 9. do 12. 
ure. V centru je mogoče oddati ločeno zbrane odpadke iz gospodinjstev, 
ne sprejemajo pa odpadkov, ki nastajajo v gospodarskih dejavnostih 
(proizvodnja, obrt, kmetijstvo). V sklopu začasnega zbirnega centra je 
urejen tudi ekološki otok za ločeno zbiranje papirja, stekla in embalaže 
ter zabojnik za odlaganje odsluženih CD in DVD plošč. M. R.

Družabno srečanje na kmetiji na Poljani
V sklopu projekta Sorško polje – približajmo se naravi društvo Sorško 
polje v ustanavljanju in krajevne skupnosti z območja Sorškega polja 
v nedeljo, 20. maja, ob 15. uri pripravljajo družabno srečanje na turi-
stični kmetiji na Poljani na Meji. Najprej bo mogoče prisluhniti preda-
vanju Sanje Lončar z naslovom Hrana, ki uničuje, in hrana, ki zdravi. 
Poskušala bo odgovoriti na vprašanja, kako sodobna živila vplivajo na 
naše zdravje, mišljenje in počutje, kako se prideluje in predeluje tisto, 
čemur danes rečemo »hrana«, zakaj le ekološka pridelava zagotavlja 
nacionalno in zdravstveno varnost ter kako priti do stoodstotne lokal-
ne samooskrbe in neodvisnosti. Družabno srečanje bodo popestrili s 
kulturnim programom, v katerem bosta med drugim nastopila mešani 
oktet Lipa in tamburaška skupina Bisernica. Pripravili bodo tudi eko-
loško tržnico in predstavitev domačih obrti. M. R.

Poletni čas TIC Medvode
Turistično informacijski center Medvode ima poleti podaljšan delovni 
čas. Od ponedeljka do petka je odprt od 8. do 18. ure, v soboto pa od 
8. do 12. ure. M. R.

Finančna pomoč za razvoj kmetijstva
Občina Medvode je konec aprila v Uradnem listu in na svojih sple-
tnih straneh objavila javni razpis za dodelitev finančnih sredstev za 
ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v občini Medvode v letu 
2012. Za ta namen razpisujejo nepovratna sredstva v okvirni višini 85 
tisoč evrov, in sicer 52 tisoč evrov za naložbe v kmetijska gospodar-
stva za primarno proizvodnjo, 18 tisoč evrov za zagotavljanje tehnič-
ne podpore v kmetijstvu in 15 tisoč evrov za naložbe za opravljanje 
dopolnilne dejavnosti na kmetijah. Prijavni obrazec je mogoče dobiti 

v oddelku za proračun in finance oziroma tajništvu občine, na sedežu 
Kmetijsko svetovalne službe ali na spletni strani www.medvode.si. 
Vloge je treba oddati najkasneje do vključno 4. junija do 12. ure ozi-
roma morajo biti najpozneje ta dan oddane na pošti kot priporočena 
pošiljka. Vlagatelji bodo o izidu javnega razpisa obveščeni najkasneje 
v 30 dneh po zaključenem razpisu. M. R.

O domovini v preškem pastoralnem centru
V petek, 4. maja, je bilo v pastoralnem centru v Preski predavanje 
Rosvite Pesek Slovenija – moja domovina. Predavateljica, katere dok-
torska disertacija ima naslov Politični subjekti in osamosvojitev Slo-
venije, je v predavanju predstavila izsek iz stanja v današnji slovenski 
družbi, orisala delo Jožeta Pučnika in ga končala s poudarkom, da vse, 
kar je naredil za samostojnost Slovenije, ni bilo dovolj, da bi bila ob 
smrti sklicana žalna seja Državnega zbora. Izpostavila je tudi sposob-
nost Slovenije, da preživi, saj ima nizko stopnjo samooskrbe s hrano, 
čeprav je ta, kar je pridela, kakovostna. Poslušalcem, ki so napolnili 
dvorano, je zastavila vprašanje, ali ima Slovenija zdaj osebnost, ki bi 
ji zaupali tako levi kot desni in bi v najtežjem položaju lahko popeljala 
državo iz krize. Niti s skupnimi močni je niso našli … M. Ž. 

Mednarodno badmintonsko člansko prvenstvo
Badminton klub Medvode v sodelovanju z Badmintonsko zvezo Slo-
venije že drugo leto zapored organizira mednarodno člansko prven-
stvo Slovenije v badmintonu, ki bo sicer potekalo 16. leto po vrsti. Na 
letošnjem prvenstvu, ki se je začelo z včerajšnjimi kvalifikacijskimi 
tekmami, bo nastopilo več kot 120 tekmovalcev iz osemnajstih držav. 
»Pri moških je prvi nosilec Malezijec Chun Seang Tan, ki tako kot 
lanski prvi nosilec turnirja prihaja v Slovenijo po zmagi na medna-
rodnem turnirju v Peruju. Ta čas na svetovni badmintonski lestvici 
zaseda 53. mesto. Ob tem si želimo, da bi se ponovila zgodba lan-
skega turnirja, ki ga je med moškimi posamezno dobil drugi nosilec 
Hsu Jen Hao, saj letos mesto drugega nosilca zaseda najvišje uvrščeni 
Slovenec Iztok Utroša,« je ob tem dejal predstavnik organizatorjev 
Andrej Polanič. Kar nekaj močnih orožij, je še dodal, imamo tudi pri 
ženskah posamezno, kjer se bo pomerilo 32 igralk. »Med 16 prijavlje-
nimi dvojicami bomo domačini navijali za dvojico Luka Petrič/Kek 
Jamnik, najvišje uvrščena slovenska ženska dvojica pa je Maja Tvrdy/
Kaja Stanković. Pri mešanih dvojicah veliko obetata Nika Koncut in 
Kek Jamnik,« je dejal Polanič in dodal, da bosta slovensko najmočnej-
še orožje državna prvaka Tina Kodrič in Luka Petrič. M. R.

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR  INFO

Sreda,
30. 05. 2012

Stadion Medvode,
ob 17.30

Prvenstvena tekma: 
CICIBANI U10

Jezero Medvode – Logatec

NK Jezero Medvode E: jezero_medvode@t-2.net

Sobota,
2. 06. 2012

Kulturni dom Sora,
ob 20.00 uri

50-letnica smrti
F. Saleškega Finžgarja

KUD OŽ Sora
KUD F.S. Finžgar 

Senica

041/862 012

Nedelja,
3. 06. 2012

Kulturni dom Pirniče,
ob 19.30

ZGODBE IZ 
SMARAGDNEGA MESTA
Večer orientalskega plesa

KUD Pirniče
in Plesno kulturno 

društvo Smaragdno 
mesto Ljubljana

041/776 735
031/352 772

www.kud-pirnice.si
info@kud-pirnice.si

vstopnice@kud-pirnice.si

Nedelja,
3. 06. 2012

Sora,
od 16.00 ure dalje

Prevzem novega vozila in 
veselica z MODRIJANI

PGD Sora pgd-sora@evj-kabel.net

Torek,
5. 06. 2012

Odhod ob
9.00 uri izpred DU 

Medvode

Izlet DU Medvode:
Korensko sedlo – Peč – 

Tromeja - Rateče
(3-4 ure lahke hoje)

DU Medvode 361 23 03
041/295 040
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Občina

Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje ra-
zvoja malega gospodarstva so sprejeli v letu 2003, za njegovo spre-
membo pa so se odločili, je pojasnila vodja oddelka za proračun in 
finance Sanja Malej, ker je od takrat prišlo do nekaterih sprememb, 
ki jih je treba na osnovi zahtev ministrstva za finance vnesti v pravil-
nik, spremenile pa so se tudi gospodarske razmere. 
Predlagani pravilnik bo občini omogočal dodeljevanje pomoči samo-
stojnim podjetnikom ter mikro in malim podjetjem v obliki sofinan-
ciranja upravičenih stroškov oziroma aktivnosti na podlagi nekaterih 
drugih ukrepov. Mednje sodijo spodbujanje naložb v gospodarstvo s 
posojili s subvencionirano obrestno mero, spodbujanje začetnih in-
vesticij in investicij v razširjanje dejavnosti, spodbujanje odpiranja 

novih delovnih mest in samozaposlovanja, spodbujanje projektov 
inovacij in spodbujanje promocijskih aktivnosti podjetij. Ob tem je 
svetnica Jelena Aleksić predlagala, da bi kot prvi v državi v pravil-
nik vnesli tudi socialno podjetništvo, ki se v zadnjem času zelo hitro 
razvija. »Doslej je to področje spodbujala država s pomočjo sredstev 
kohezijskega sklada, a se bojim, da tega denarja ne bo več. Zato bi bilo 
smiselno, da bi za to namenili del občinskega proračuna, saj je to re-
šitev za prihodnost,« je prepričana Jelena Aleksić. Po mnenju Staneta 
Okoliša pa bi morali v prihodnje za razvoj malega gospodarstva v ob-
čini nameniti bistveno več denarja, saj je 40 tisoč evrov po njegovem 
zanemarljiva številka.

Mateja Rant

Podjetje Alcor želi v Mednem graditi sodoben 
turističen center. Prostorski načrt, ki so ga 
pripravili v podjetju Genius Loci, predvideva 
gradnjo hotela, ki je zasnovan kot apart hotel 
in naj bi ga gradili v treh med seboj povezanih 
objektih, na južnem delu območja pa naj bi 
zrasel sodoben center zdravja in dobrega po-
čutja. Vendar pa so bili na seji občinskega sve-
ta prisotni tudi lastniki teh zemljišč na južnem 
delu in Darja Korelc je v imenu vseh štirih 
lastnikov opozorila, da jim projekt v sedanji 
obliki ne ustreza.
»Lastniki smo usklajeni in smo predlagali svoj 
načrt ureditve tega območja, zato prosimo za 
možnost, da bi to uresničili. Sicer lahko zem-
!ljišče samo prodamo in še nekaj let tu ne bo 
ničesar,« je poudarila Darja Korelc. Ne želijo 
klasičnega wellnessa, ampak center za alter-
nativne načine zdravljenja in vadbe v smislu 
izboljšanja kakovosti življenja ne samo za go-
ste hotela, ampak vse občane. Zaplet z lastniki 
zemljišč na južnem delu območja, kjer je pred-
videna gradnja centra dobrega počutja, je po-
jasnil arhitekt Dejan Bevc iz podjetja Genius 
Loci. Ob pripravi prostorske zasnove so želeli 

sodelovati s takratnimi lastniki teh zemljišč, 
ki pa so bili po njegovih besedah povsem pa-
sivni, občina pa je želela rešitev. »Vmes pa so 
se pojavili novi lastniki. Naša želja je, da se 
to spelje do konca, potem pa se načrt uskladi 
z novimi lastniki,« je dejal Bevc. Po njihovih 
načrtih je na območju pod Medenskim hribom 
predvidena gradnja treh hotelskih objektov s 
93 nastanitvenimi enotami. Med seboj bodo 
povezani z objektom, v katerem so predvideli 
gostinski program, in skupno podzemno gara-
žo s 95 parkirnimi mesti. V centru zdravja in 
dobrega počutja pa so predvideli več dejavno-
sti, ki se med seboj dopolnjujejo, in sicer pro-
grame za sprostitev, telesne aktivnosti, medi-
cinske storitve in kongresno dejavnost.
Občinske svetnike je ob tem tudi zanimalo, 
ali imajo zagotovilo investitorja, da bo ta pro-
jekt izpeljal, izrazili pa so tudi bojazen, da bi 
si ob morebitni menjavi lastništva zemljišč tu 

namesto turističnega središča nekdo zaželel 
stanovanjske gradnje, kot se je v preteklosti 
že dogajalo. Dejan Bevc jim je zagotovil, da 
si investitor za ta projekt prizadeva že od leta 
2007, ko so pripravili prvi osnutek prostorske-
ga načrta za severni del tega območja, občina 
pa je želela, da bi ga pripravili tudi za južni 
del, za katerega pa takrat še niso imeli investi-
torja. »Nekdanji lastniki južnega dela so želeli 
na tem območju graditi stanovanjske hiše, kar 
tu ni možno. Novi lastniki pa so naklonjeni 
turizmu,« je pojasnil Bevc. Vendar pa se je 
izkazalo, da je njihov pogled na razvoj turiz-
ma na tem območju nekoliko drugačen, kot je 
predvideno v načrtih. Tudi zato so se svetniki 
na pobudo statutarno pravne komisije odločili 
zadržati osnutek odloka, da se uskladi z lastni-
ki zemljišč na južnem delu, pregledala pa naj 
bi ga tudi neodvisna strokovna inštitucija.

Mateja Rant

Lastniki imajo svoje načrte
Občinski svetniki so zadržali osnutek odloka o prostorskem načrtu za območje pod Medenskim hribom, saj 

načrt ni usklajen z vsemi lastniki zemljišč.

Maketa arhitekturne zasnove

Želja je tudi socialno podjetništvo
V občini Medvode so pripravili nov pravilnik o dodeljevanju sredstev za spodbujanje malega gospodarstva. 
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Občina

Jeseni naj bi v Medvodah dobili redarja
Ob obravnavi občinskega programa varnosti na eni od minulih sej so 
svetniki izpostavili tudi potrebo po ustanovitvi občinskega redarstva. 
Zato je občinska uprava pripravila spremembe odloka o organizaciji 
in delovnem področju občinske uprave ter o delavcih v upravi občine 
Medvode, ki so ga dopolnili z določbami, ki se nanašajo na organi-
zacijo in delo občinskega redarja, je pojasnila vodja občinske upra-
ve Vanja Debeljak. Na podlagi tega bodo izvedli javni natečaj, po 
sklenitvi delovnega razmerja pa mora redar za samostojno opravlja-
nje nalog, določenih z zakonom, opraviti še 380 ur izobraževanja na 
Policijski akademiji. Vanja Debeljak ocenjuje, da bi do poletja lahko 
izvedli javni natečaj, jeseni pa bi potem lahko redar začel delovati z 
vsem pristojnostmi. M. R.

Za učinkovitejšo energetsko oskrbo
Svetnike so na zadnji seji seznanili tudi z osnutkom odloka o lokal-
nem energetskem konceptu, ki ga je za občino pripravila Lokalna 
energetska agencija Gorenjske. Pri izdelavi lokalnega energetskega 
koncepta so po besedah vodje projekta Antona Pogačnika izdelali 
oceno možnosti in rešitev za načrtovanje občinske energetske stra-
tegije z namenom, da bi prispevali k dvigu energetske in ekonomske 
učinkovitosti vseh subjektov v občini kot tudi uvajanje novih energet-
skih rešitev. M. R.

Sredstva bodo delili po novem pravilniku
Občinski svetniki so na zadnji seji sprejeli predlog pravilnika o sofi-
nanciranju programov športa v občini Medvode, ki predstavlja podla-
go za delitev proračunskih sredstev posameznim programom športa, 
ki so v javnem interesu. Občina bo tudi letos izvedla javni razpis, na 
katerega se lahko prijavijo izvajalci programov športa. 
Ob tem je svetnica Darinka Verovšek opozorila, da na posvetu, na 
katerem so novi pravilnik predstavili tudi športnim društvom v obči-
ni, ni dobila občutka, da bi bila društva zadovoljna z njim. »V pravil-
niku naj bi šlo za uravnoteženost športnih panog, a po mojih podat-
kih so vsi zimski športi uvrščeni med prednostne panoge, saj so jim 
namenili trikrat več točk, kar pa je skrito v pravilniku.« Prepričana 
je, da bi morali tako kot v nekaterih drugih občinah podpirati tudi 
panoge, ki imajo tradicijo v lokalnem okolju. Ta čas, meni Darinka 
Verovšek, o tem odločajo lobiji. Ob tem je direktor Zavoda za šport in 
prireditve Sašo Bratuš pojasnil, da so bila športna društva vključena 
v pripravo sprememb pravilnika. »Je pa res, da je bilo predlogov še 
več, a upoštevali smo tiste, ki so bili argumentirani, tehtni in smisel-
ni,« je dejal Bratuš. Poudaril je še, da je občina doslej vsem športnim 
panogam namenjala enak znesek, po novem pa jih bo sofinancirala v 
enakem deležu glede na to, koliko denarja zahteva izvajanje posame-
znih športov. Dodatna kriterija, pravi Bratuš, bosta še uspešnost in 
množičnost. M. R.

Po mnenju sveta zavoda je namreč izguba 
posledica znižanja sredstev, ki jih iz proraču-
na namenjajo za njihovo delovanje, in sicer za 
trideset tisoč evrov. Zato so predlagali, da jim 
občina kot ustanoviteljica javnega zavoda na-
domesti izpad za najemnino v višini 22 tisoč 
evrov. Po drugi strani pa občinska uprava meni, 
da je izguba posledica slabega planiranja, saj 
niso dosegli načrtovanih prihodkov. Zato niso 
podprli predloga sveta zavoda, da zagotovijo 
dodatna proračunska sredstva v višini 22 tisoč 
evrov, predlagali pa so, da se za pokritje izgube 
v proračunu zagotovi slabih 6500 evrov, slabih 
tisoč evrov pa bo zavod namenil iz ostanka iz 
preteklega leta. Obenem so v občinski upravi 
predlagali, da zavod odpove pogodbo o najemu 
na sedanjem naslovu in svojo dejavnost preseli 
v Kulturni dom Medvode, ki je last občine. Za-
vod bi tako po njihovem mnenju lahko pridobi-
val dodatna sredstva s trženjem dvorane v tem 
objektu in bi tako poskrbel tudi za popestritev 
prireditev v občini. 
Na seji občinskega sveta je Nejc Smole v 
imenu odbora za mladino ob tem odprl tudi 
razpravo o sejninah, ki so jih izplačali članom 
sveta javnega zavoda. Pričakujejo pa tudi, je 
dodal, da bodo letos znižali stroške za naje-
mnino, ki je zelo visoka. Svetnica Zvonka 
Hočevar je opozorila, da bi moral mladinski 
center v aktu o ustanovitvi predvideti izplači-
lo sejnin, sicer si lahko izplačujejo samo po-
vračila stroškov, denar od sejnin pa bi morali 
vrniti. Nesprejemljivo pa se ji zdi, da bi mla-
dinski center preselili v kulturni dom, saj ima 
vsak svoje specifične dejavnosti. Jelena Ale-
ksić se je strinjala, da je treba razčistiti glede 

sejnin v dobro javnega zavoda. Poudarila je še, 
da je sama nasprotovala zniževanju sredstev 
za mladinski center. »Pohvalno je torej, da 
je izguba samo tolikšna. Očitno zavod vodi-
jo sposobni ljudje.« Tudi Darinka Verovšek 
jih je pohvalila, ker kljub zgolj enemu redno 
zaposlenemu širijo program in dodajajo nove 
vsebine. »Mi smo tisti, ki smo jih potisnili v 
prostore, za katere plačujejo visoko najemni-
no, ali pa ker smo jim kljub širjenju progra-
mov namenili manj sredstev,« je okrcala ob-
činske svetnike. Tudi Nataša Predalič se je 
strinjala, da je uspeh, da izguba ni še večja, 
ker so jim znižali sredstva. »Ni sporno, ali so 
sejnine zaslužene, ampak samo, ali so bile za-

konito izplačane. Ker niso pripomogle k taki 
izgubi, se raje osredotočimo na razloge,« je 
pozvala kolege v občinskem svetu. Direktor 
Mladinskega centra Medvode Urban Eržen je 
pojasnil, da je 30 tisoč evrov, za kolikor so jim 
lani znižali sredstva, pomenilo 23 odstotkov 
njihovih celotnih sredstev. Odzval se je tudi 
na predlog o preselitvi mladinskega centra. Po 
njegovem mnenju so sedanji prostori vzorčni 
primer, kako naj bodo videti dobro urejeni 
mladinski prostori, zato jih ne bi radi zapu-
ščali. Prepričan je, da se jim bo z lastnikom 
uspelo dogovoriti, da bi najemnino znižali vsaj 
za pet do sedem tisoč evrov.

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Izgubo bo pomagala kriti občina
Javni zavod Mladinski center Medvode je v preteklem letu posloval z izgubo v višini dobrih sedem tisoč 

evrov, ki jo bodo po odločitvi svetnikov pokrili tudi iz sredstev občinskega proračuna.

Javni zavod Mladinski center Medvode se je lani zaradi manjših sredstev iz proračuna otepal z izgubo.
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Občina

Uspešno sledili zastavljenim izzivom
Zdravstveni dom Medvode bo tudi v prihodnjem štiriletnem mandatu vodil Rajko Vajd.  

Izkazal se je, so občinski svetniki poudarili ob vnovični potrditvi njegovega imenovanja, za uspešnega in 
odgovornega gospodarja javnega zavoda.

Pred štirimi leti so vas medvoški svetniki 
sprejeli s precejšnjim nezaupanjem, zdaj pa 
niso skoparili s pohvalnimi besedami na vaš 
račun. S čim ste si po vašem mnenju prislužili 
to zaupanje?
»Nezaupanje je bilo na neki način razumljivo. 
Zanje sem bil popoln neznanec, razen tega do 
takrat še nisem opravljal vodstvene funkcije, če-
prav sem imel določene organizacijske izkušnje 
z delovanjem na Katedri za družinsko medicino, 
Slovenskem združenju za urgentno medicino in 
Združenju zdravnikov družinske medicine. Vsaj 
to je bila takrat pomembna referenca, da imam 
neke organizacijske sposobnosti. Nezaupanje je 
izhajalo iz tega, ker nisem imel izkušenj z vo-
denjem zavodov, česar pa nisem vzel za slabo, 
ampak kot izziv. Tem izzivom smo tudi sledili.«
Očitno uspešno … 
»Treba je povedati, da zavod ni bil v slabem sta-
nju, saj ga je že moja predhodnica dobro vodila, 
kljub temu pa se je pojavila želja po menjavi. 
Bilo je nekaj težav s takratno zobozdravstveno 
službo, kar pa ni bil specifično medvoški pro-
blem. Na mojo srečo koncesije v zadnjem času 
niso tako aktualne, saj se tudi koncesionarjem 
ne cedita med in mleko in ljudje ne drvijo več 
mrzlično v to. Uspelo nam je umiriti te strasti 
oziroma želje ter zgladiti odnose med vodstvom 
in zobozdravniki. Še vedno so sicer pritožbe 
zaradi čakalnih dob, glede samih storitev pa je 
bistveno bolje.«
S čim se še lahko pohvalite v zadnjih štirih 
letih?
»Uvedli smo stalno strokovno izpolnjevanje 
zdravnikov v zdravstvenem domu, zadnja štiri 
leta smo se z občino uspešno dogovarjali tudi 
glede investicijskega vzdrževanja. To so stvari, 
ki se zelo opazijo. Pri plačni reformi pa smo po-
skušali biti pravični do vseh zaposlenih, kar je 
povečalo njihovo zadovoljstvo, to pa se odraža 
tudi v odnosu do pacientov.«
Predlani ste poslovali z izgubo. Kako pa je 
bilo lani?
»Predlani je izguba znašala približno 30 tisoč 
evrov. Takrat nas je namreč zapustilo šest delav-

cev, kar predstavlja deset odstotkov vseh zapo-
slenih; sodili so v najvišje plačne razrede, zato 
so nas odpravnine kar hudo teple pri realizaciji. 
70 tisoč evrov smo namenili samo za odpravni-
ne. Če tega ne bi bilo, bi bili za polovico tega 
zneska pozitivni. V vseh drugih letih smo poslo-
vali uspešno, lani smo ustvarili skoraj 90 tisoč 
evrov presežka prihodkov nad odhodki. 40 tisoč 
evrov smo privarčevali, ker manjkajočih delav-
cev nismo nadomeščali z zaposlovanjem novih, 
ampak smo to reševali s povečanim obsegom 
dela posameznih zdravnikov in specializanti. 
Realizacija pa je bila že v preteklih letih vedno 
nad sto odstotki.«
Nadaljujete z obnovo stavbe. Kaj je ta čas na 
vrsti?
»Ob menjavi oken je bila fasada zelo dotrajana, 
zato smo se z občino dogovorili, da skupaj finan-
ciramo še zamenjavo fasade. S tem bomo 'plašč' 
hiše v celoti obnovili – streho smo namreč za-
menjali že pred dvema letoma. Poskrbeli bomo 
še za dodatno izolacijo, tako da bo stavba tudi 
energetsko varčnejša. Obenem bomo na obsto-
ječe radiatorje namestili termostatske ventile, 
tako da pričakujemo skoraj tretjinski prihranek 
pri energiji.«
Kdaj bodo dela končana?
»Konec aprila smo končali z obnovo zahodnega 
dela stavbe, nakar smo takoj nadaljevali z drugo 
fazo, v okviru katere bomo obnovili še vzhodni 

del stavbe. Ta dela naj bi končali do poletja.«
V načrtu imate tudi sobo za male kirurške 
posege. Kje bi jo lahko pridobili?
»Po obnovi zunanjosti se nameravamo lotiti ra-
cionalizacije prostorov. Ta čas sta otroška in šol-
ska ambulanta v dveh nadstropjih, kar pomeni, 
da se podvajajo čakalnice in prostori preventivne 
ambulante, kar bi lahko združili. Z združitvijo 
teh dveh ambulant prihodnje leto bi pridobili kar 
nekaj prostora, ki bi ga lahko namenili za različ-
ne stvari. Že lani smo uvedli novo sobo za nujna 
stanja, ob kateri smo pridobili tudi prostor za 
trgovino z medicinsko tehničnimi pripomočki. 
Reanimacijska soba je po novem lahko dostopna 
za vse nujne primere in smo deležni številnih 
pohval s strani reševalcev, ker jim ni treba do pa-
cientov dostopati čez ozek hodnik, ampak nepo-
sredno preko avle, da je izguba časa za ogrože-
nega čim manjša. Izkazalo se je, da potrebujemo 
tudi sobo za nekatere manjše posege, infuzije in 
diagnostične preglede.«
Veliko pozornosti namenjate tudi izobraževa-
nju zdravnikov.
»Zdravniki in medicinsko osebje se morajo iz-
obraževati ali na kongresih ali znotraj ustanove. 
Doslej so se zdravniki in medicinske sestre po 
svoji izbiri dva- do trikrat na leto udeležili različ-
nih seminarjev. Obenem enkrat na mesec medse 
povabimo enega od strokovnjakov, ki pripravi 
predavanje na določeno temo. Vedno se ga ude-
leži okrog 25 do 30 zaposlenih, zato imamo pro-
blem s prostorom. Upamo, da se nam bo uspelo 
dogovoriti o preselitvi občinskega arhiva iz naših 
kletnih prostorov, ki so za ta namen povsem ne-
ustrezni, in bi tam lahko uredili predavalnico.« 
Nadaljevali boste tudi z uvajanjem referenč-
nih ambulant …
»Upam, da se bodo uvajale na način, kot je bilo 
obljubljeno, se pravi letos 150, kar pomeni, da bi 
konec leta zaprosili še za eno. Obstoječemu timu 
zdravnika in medicinske sestre se dodeli diplo-
mirana medicinska sestra, ki deluje preventivno. 
Trije so lahko pri delu z dva tisoč ljudmi precej 
uspešnejši kot dva.«

Mateja Rant, foto: Peter Košenina

Ob ve sti lo
Na pod la gi pre je tih po ro čil o sprem lja nju zdrav stve ne ustrez no sti 
pit ne vode in ob vla do va nju tve ganj na va ških vo do vod nih si ste mih 
(VVS) upo rab ni ke pit ne vode iz na sled njih VVS ob veš ča mo, da je po-
treb no vodo za upo ra bo v pre hramb ne na me ne ob vez no pre ku ha va ti:
VVS Golo Brdo - Po la na VVS Žle be - Se ni či ca 
VVS Ma mo vec - Te ho vec VVS Žle be - Stu den či ce
VVS Žle be - Je tr benk
Po ro či la o sprem lja nju zdrav stve ne ustrez no sti pit ne vode in ob-
vla do va nju tve ganj na po sa mez nih VVS ter po ro či la o pre sku sih 
po sa mez nih vzor cev pit ne vode so stal no do stop na na splet nih 
stra neh Ob či ne Med vo de. Na vo di la, pri po ro či la in mne nja gle de 
vzdr že va nja si ste mov za oskr bo s pit no vodo ter hiš nih vo do vod-
nih si ste mov so ob jav lje na na splet nih stra neh In šti tu ta za va ro va-
nje zdrav ja RS. Ob či na Med vode

Direktor Zdravstvenega doma Medvode Rajko Vajd

Zdravstveni dom bodo »preoblekli« v novo fasado.
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Sprejeli za pet oddelkov več otrok
V Vrtcu Medvode so na razpisu za vpis v vrtec v prihodnjem šolskem letu prejeli 367 vlog, mesta v vrtcu pa 

naj po oceni ravnateljice Romane Epih jeseni ne bi dobilo okrog petdeset otrok iz medvoške občine.

Marca je potekal vpis otrok v vrtec za prihod
nje šolsko leto. Koliko vlog ste prejeli?
»Razpis za vpis v vrtec za šolsko leto 2012/13 je 
potekal od 1. do 15. marca, v tem času pa smo 
prejeli 367 vlog.«
Je to več ali manj kot lani?
»To je nekoliko manj kot lani, smo pa letos spre-
jeli kar nekaj več otrok, in sicer za pet oddelkov, 
saj računamo, da bomo 1. septembra odprli vr-
tec v Smledniku. Tako smo sprejeli 216 otrok, 
odklonili pa 151. Od tega je 108 takih, ki imajo 
stalno prebivališče v Medvodah.«
Ti imajo verjetno prednost pri vpisu?
»Ja, glede na naš pravilnik imajo ti otroci že v 
osnovi 40 točk več. Lani v takem času pa mesta 
v vrtcu ni dobilo kar 280 otrok.«
Kako ste oziroma še boste reševali to stisko s 
prostorom?
»Ves čas smo pričakovali, da se bo odprl vrtec v 
Smledniku, vmes smo računali tudi na lokacijo 
v Zbiljah, in sicer v prostorih nekdanjega nem-
škega veleposlaništva, kjer pa so sosedje naspro-
tovali ureditvi vrtca. V načrtu je še gradnja vrtca 
v Pirničah, ki naj bi ga začeli graditi prihodnje 
leto, kar bi moralo zadoščati, da bi v prihodnje 
lahko sprejeli vse otroke.«
Kje pričakujete največ težav, kje boste morali 
odkloniti največ otrok?
»Največ težav pričakujemo v Pirničah in Preski, 
kjer smo morali odkloniti največ otrok. Starši 
namreč lahko izrazijo svojo željo glede enote, v 

katero želijo vpisati otroka, a če ni prostora, ga 
sprejmemo v drugo enoto in potem podajo vlogo 
za premestitev. V prihodnjem šolskem letu imajo 
ti otroci prednost in spet najmlajši ostanejo zu-
naj. Običajno jih največ vpišemo v našo največjo 
enoto v Medvodah, kjer je 12 oddelkov. V Smle-
dniku ne pričakujemo več težav, ko bo odprt nov 
vrtec, saj bomo tam zapolnili vse zmogljivosti, 
ob starem vrtcu še pet novih oddelkov. V Pirni-

čah imamo ta čas štiri oddelke, po novem bi jih 
bilo šest. Lani septembra smo odprli tudi dva od-
delka v Sori, in sicer v prizidku pri osnovni šoli. 
V prihodnjem šolskem letu bomo tam oblikova-
li dva kombinirana oddelka, če bi imeli še dva 
oddelka, pa bi bilo ravno prav. Zadnja leta smo 
veliko naredili, da bi sprejeli čim več otrok.«
Kaj konkretno?
»V zadnjih petih letih smo na Senici odprli vr-
tec s tremi oddelki, pri osnovni šoli v Medvodah 
smo uredili dva oddelka, razen tega smo v enoti 
v Medvodah večnamenski prostor v mansardi 
preuredili v igralnico in kot rečeno enota v Sori. 
Druge ustrezne infrastrukture ta čas ni več na 
voljo, saj bi bilo treba vložiti preveč sredstev.«
Kaj bo torej z zavrnjenimi otroki?
»Običajno je tako, da pred dejanskim vstopom v 
vrtec nekateri starši še odpovedo in računamo, 
da se bo številka odklonjenih otrok še znižala za 
okrog 50 otrok. Če bodo vladni ukrepi tako zao-
strili politiko do družin, kot je načrtovano, pa se 
zna zgoditi, da bo tudi na ta račun kakšna odpo-
ved, ker bodo starši raje poiskali drugačno obli-
ko varstva. Takrat bomo videli dejansko sliko.«
Ali občina razmišlja o subvencijah za otroke v 
domačem varstvu?
»Lani so za otroke, ki niso bili sprejeti v vrtec, 
namenili 200 evrov na mesec. Zdaj tega občina 
ne predvideva več, saj računamo, da z odprtjem 
vrtca v Smledniku to ne bo potrebno.«

Mateja Rant

Za predsednico znova izvolile Sonjo Bagari
Na volilni konferenci ženskega odbora SDS Medvode in Vodice so 
za predsednico obora za prihodnje štiri leta znova izvolile Sonjo Ba
gari. Članice izvršnega odbora so postale Saša Rožič, Jožica Pakar, 
Vera Cotman, Marjeta Tekavec, Ivanka Mihelač, Sidonija Taradi, 
Ana Vivod in Štefka Lazar. Sonja Bagari je predstavila tudi poro-
čilo o delu odbora za preteklo leto. Delo v preteklem letu je kot zelo 
uspešno ocenila še posebej zato, ker se je ženski odbor odzival na 
vsa aktualna politična vprašanja in v svojem okolju ustrezno reagiral 

ter dajal pobude in izoblikoval stališča, ki jih je posredoval drugim 
organom stranke SDS. Veliko pozornosti so namenjale tudi pridobi-
vanju novih članov in pristašev stranke, spremljale so aktualna druž-
bena vprašanja in izoblikovala stališča do teh vprašanj, svoje pobu-
de pa so posredovale tudi organom stranke. Posebno pozornost so  
namenile še vprašanju družine in odnosu družbe do družine. M. R.

Pozitivno mnenje k imenovanju Romane Epih
Občinski svetniki so na zadnji seji podali pozitivno mnenje k  
imenovanju Romane Epih za ravnateljico Vrtca Medvode za prihod-
nji petletni mandat. Konec julija ji namreč poteče sedanji mandat, 
na razpisano delovno mesto pa se je pravočasno znova prijavila  
kot edina kandidatka, ki izpolnjuje vse razpisane pogoje. Je univerzi-
tetna diplomirana socialna pedagoginja z opravljenim ravnateljskim 
izpitom. Ima dvajset let delovne dobe, večinoma kot vzgojiteljica 
predšolskih otrok, zadnjih pet let pa kot ravnateljica Vrtca Medvode. 
»Njen program za delo v prihodnje temelji na tem, da nadaljuje s tem, 
kar je uspešno zastavila, in to spravi celo na višjo raven,« je dejal 
predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Mitja Ljubeljšek. M. R.

Alenka Žavbi Kunaver izstopila iz LDS
Za izstop iz stranke LDS se je odločila Alenka Žavbi Kunaver.  
Ocenjuje, da se je politična in kadrovska moč stranke izčrpala.  
»Volivcem sporočam, da bom še naprej delala v dobro krajanov  
Medvod. V pogovoru z ljudmi dobivam številne pohvale in priznanja 
za svoje delo, kar mi daje energijo in spodbudo za nove izzive in  
nadaljnjo aktivnost,« je še dejala Alenka Žavbi Kunaver. M. R.

Romana Epih
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V Trnovcu se čutijo zapostavljene
Člani svetniške skupine SDS so na terenu prisluhnili težavam, s katerimi se srečujejo v krajevni  

skupnosti Trnovec.

V svetniški skupini SDS so sredi aprila pripra-
vili prvega v vrsti pogovornih večerov, s ka-
terimi se želijo približati svojim volivcem na 
terenu. »Naš glavni namen je, da krajani spo-
znajo svoje izvoljene predstavnike, obenem 
pa želimo prisluhniti njihovim težavam in jim 
pomagati pri reševanju odprtih vprašanj,« je 
razložil vodja svetniške skupine SDS v Med-
vodah Saša Ciglar. Na obisku v krajevni sku-
pnosti Trnovec so se mu pridružili svetniki 
Saša Rožič, Zdenka Bokal, Roman Robas in 
Mitja Ljubeljšek.
V prostorih krajevne skupnosti jih je sprejel 
predsednik sveta krajevne skupnosti Trnovec 
Bogdan Murnik in drugi člani sveta ter nekaj 
domačinov. Kot so jim zaupali, se v občini 
Medvode počutijo kar malce zapostavljeni, 
saj naj bi vedno prišli na vrsto zadnji. Kot 
ključno težavo so izpostavili neurejeno kana-
lizacijsko omrežje. »Zato jih je zanimalo, ali 
bi bila občina pripravljena pomagati sofinan-
cirati gradnjo malih čistilnih naprav, saj jih 
je kar nekaj pripravljeno investirati v to,« je 
razložil Ciglar in dodal, da imajo v proraču-
nu sicer namenjena sredstva za gradnjo malih 
čistilnih naprav, nimajo pa pravilnika o deli-
tvi teh sredstev. Krajani so svetnike opozori-
li še na slabo vzdrževanje cest na njihovem 
območju in težave s pomanjkanjem parkirišč 
za obiskovalce Osolnika in Govejka. Slaba je 

tudi povezava z javnim prevozom in pokritost 
s signalom mobilne telefonije. »Zaenkrat no-
beden od operaterjev ni pokazal interesa, da 
bi postavil oddajnik, ki bi pokril ta del ob-
čine,« je razložil Ciglar. Ob stavbi krajevne 
skupnosti bi radi postavili manjše športno 
igrišče za otroke in mladostnike, želijo pa si 
tudi boljše prometne ureditve na cesti skozi 

kraj, pri čemer pogrešajo predvsem ustrezno 
prometno signalizacijo in hitrostne ovire na 
najbolj nevarnih odsekih. Ob koncu so opo-
zorili še na slabo vzdrževanje potokov, ki so 
zamašeni z vejami. »Zaradi tega je že prišlo 
do proženja plazov, ki so celo poškodovali 
stanovanjsko hišo,« je pojasnil Ciglar. 

Mateja Rant

NAJEM AVTODOMOV V MEDVODAH
www.vandrati.si

info@vandrati.si, 040.666.293, 040.666.294

Predstavniki civilne iniciative v Hrašah si še naprej prizadevajo proti 
umestitvi turistično tehničnega parka (TTP) v vas Hraše, pri čemer 
sta jih podprla tudi Turistična zveza Medvode in etnolog Janez Boga-
taj. Niko Mihelič, ki je sodeloval pri izdelavi idejnega projekta, pa je 
prepričan, da nezaupanje krajanov izhaja iz nepoznavanja, kaj sploh 
TTP je. »Bilo bi dobro, če bi si krajani 'dovolili' predstaviti TTP tudi 
v živo, z obiskom podobnega objekta in s srečanjem z ljudmi, ki z 
njim in od njega tudi živijo.« Tako zagovorniki kot nasprotniki TTP 
v Hrašah pa že nekaj časa zbirajo tudi podpise podpore.
Proti TTP so se med drugim zavzeli v Turistični zvezi Medvode. 
»Turistična zveza zahteva, da se upoštevajo študije o razvoju turiz-
ma v občini Medvode, ki predvidevajo ohranjanje narave, varstvo 
naravne in kulturne dediščine, razvoj učnih in kolesarskih poti, ko-

njeništva, pohodništva in mokrišč v Hrašah. To izključuje posege v 
prostor takšnih dimenzij, kot je ideja projekta turistično tehničnega 
parka,« je poudaril predsednik zveze Jure Galičič. Svoje mnenje o 
»dirkališču«, kot ga imenuje, pa je izrazil tudi etnolog Janez Boga-
taj. Prepričan je, da je okolje v Hrašah popolnoma neprimerno za 
tovrstno dejavnost. Snovalcem projekta TTP zato svetuje, naj se z 
motorji počasi zapeljejo po Sloveniji. Prepričan je, da bodo ob tem 
odkrili celo vrsto degradiranih območij, kot so kamnolomi, gramoz-
nice in podobno, ki so odmaknjeni od naselij in bi jih lahko spreme-
nili v dirkališča z vso sodobno infrastrukturo. Po drugi strani pa je 
Niko Mihelič poudaril, da je prav ta prostor najprimernejši za TTP 
zaradi bližine naselij, ustreznih cestnih povezav in bližnjih turistič-
nih znamenitosti. Mateja Rant

Podpisi za in proti »dirkališču«

Svetniki SDS na obisku v krajevni skupnosti Trnovec
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Ljudje in dogodki Nasvet, ljudje in dogodki

S O T O Č J E - 25

Maščoba je hranilo, ki je skozi zgodovino do-
bilo že marsikateri predznak. Še ne tako dolgo
nazaj je bila maščoba, poleg začimb in sladkor-
ja, najbolj cenjena prehranska enota. Ker takrat
hrana ni bila tako dostopna kot danes, so to naj-
bolj energetsko hranilo znali ceniti. Z vse večjim
odstotkom (pre)debelih ljudi pa se je začela
kampanja proti maščobam. Upravičeno? Z raz-
nimi prehranskimi smernicami in drugo anti-
propagando so v ZDA uspeli zmanjšati porabo
maščob za približno 10 odstotkov, a dosegli rav-
no nasproten učinek. Odstotek ljudi s prekomer-
no težko se je še bolj povečal, kar pomeni, da to
ni prava pot.

Danes vemo, da vseh maščob res ne gre meta-
ti v isti koš. Delimo jih na nasičene in nenasiče-
ne. Za nasičene pravimo, da so tiste slabe, kar
pa tudi ne drži povsem. Res je, da ne gre preti-
ravati z mastno hrano živalskega izvora ter ko-
kosovim in palmovim oljem, ki vsebujejo najviš-

je deleže nasičenih maščob. Vendar trditve, da
so nasičene maščobe škodljive, strupene itd. so
res smešne. Nasičene maščobne kisline so za
telo nujno potrebne, ker sodelujejo pri tvorbi ne-
katerih hormonov, so gradniki celičnih mem-
bran, vir energije ... Ob pomanjkanju teh maščob
se nam bo poslabšala odpornost, počutje in libi-
do. Ker telo tudi samo proizvaja to vrsto maščob,
so potencialni kandidati za pomanjkanje ljudje,
ki zaužijejo malo hrane in še ta mora imeti nizek
odstotek nasičenih maščobnih kislin. Nenasičene
maščobne kisline se naprej delijo na enkrat ali
mononenasičene in večkrat ali polinenasičene. Iz
kemije vemo, da nam stopnjo nasičenosti pove ko-
ličina dvojnih vezi v verigi maščobne kisline. To-
rej, mononenasičene imajo eno dvojno verigo.
Najbolj znana predstavnica te skupine je oleinska
kislina, ki se nahaja predvsem v oljčnem olju, do-
sti manj pa v rdečem mesu, oreščkih, polnomast-
nem mleku, avokadu, olivah. Mononenasičene
maščobne kisline pripomorejo k znižanju LDL
(t.i. slabega) holesterola. Vloga pri povišanju
HDL (t.i. dobrega) holesterola pa še ni čisto raz-
jasnjena. Domnevajo še celo vrsto pozitivnih
lastnosti.

Polinenasičene maščobne kisline so zaradi več-
jega števila dvojnih vezi manj obstojne, zato je
potrebna previdnost pri shranjevanju in toplotni
obdelavi. Olje z vsebnostjo teh maščob shranjuj-
mo v suhih, hladnih in temnih prostorih in se izo-
gibajmo uporabi pri kuhanju na visokih tempe-
raturah. Najpomembnejša predstavnika večkrat
nenasičenih maščobnih kislin sta o-3 (omega-3
ali n-3) in o-6 (omega-6 ali n-6) maščobni kisli-
ni. Ker jih telo ne more samo proizvesti, pravi-

mo, da sta esencialni, zato jih moramo vnesti s
prehrano. Izredno pomembno pa je razmerje
med njima. V zadnjih desetletjih se je to razmer-
je porušilo. Iz priporočljivih 1:1 do 5:1 v prid n-
6 danes uživamo premalo n-3 maščobnih kislin
in razmerje je prišlo celo do 20:1 v prid n-6. Ta
pojav je eden izmed krivcev za povečanje kardi-
ovaskularnih bolezni, aritmij, osteoporoz, debe-
losti idr. Potrebno je torej močno zvišati vnos n-3
maščobnih kislin, ki jih lahko najdemo v ribah,
lanenem olju in nekaj malega v jajcih in mesu.
Zaradi težjega vnosa zadostne količine se pripo-
roča uporaba ribjega olja ali prehranskih dopol-
nil, ki so uporabna predvsem za tiste, ki ne mara-
jo rib.

Ko govorimo o maščobah, pa ne smemo mimo
nevarnejših, t.i. trans maščobnih kislin, ki naj ne
presežejo 1 odstotka zaužitih maščob. Trans
maščobne kisline so v naravi zelo redke, večino-
ma so produkt industrijske predelave, hidroge-
nacije. Dodajajo jih zaradi večje obstojnosti
proizvodov, lažjega shranjevanja in nadomešča-
nja dražjih (in boljših) maščob, kot je na primer
maslo. V zadnjem času je vedno več dokazov, da
so trans maščobne kisline zdravju škodljive. Še
več, večinski delež krivde za nastanek nekaterih
bolezni, ki so ga do nedavnega nosile nasičene
maščobne kisline, je sedaj jasno, da pripada
trans maščobnim kislinam. Trans maščobne kis-
line dokazano dvigujejo raven LDL in hkrati
znižujejo raven HDL holesterola v krvi. Med
športniki najbolj poznana trans maščobna kisli-
na je zagotovo konjugirana linolenska kislina
ali CLA, ki pa ima, v nasprotju z večino trans
maščob, kar nekaj pozitivnih učinkov.

Šola hujšanja 
v zdravstvenem domu

V Zdravstvenem domu Medvode so letos prvič začeli s šolo
hujšanja za odrasle, ki je za udeležence brezplačna. Poteka v
okviru programa Cindy. ”Zanimanje je zelo veliko, večje, kot je
prostih mest. Skupina je zaključena. Šolo obiskuje petnajst
udeležencev,” je uvodoma povedala Branka Kamenšek, ki vodi
šolo.

Vanjo so vključene odrasle osebe s prekomerno telesno težo.
”Šola hujšanja je namenjena tistim, katerih zdravje je zaradi
povečane telesne teže ogroženo. O tem odloči zdravnik na pre-
ventivnem pregledu, ki traja okrog dvajset minut. Ugotovi, ali je
pacient primeren za to šolo hujšanja ali ne,” je pojasnila Ka-
menškova. S šolo hujšanja so začeli v začetku februarja. Trajala
bo štiri mesece, kar pomeni 16 srečanj in enkrat na teden še telo-
vadba. ”Na vsakem srečanju je druga tema, ki je vezana na
zdravje, hujšanje. Vsakič se udeleženci tudi stehtajo, dobijo pa
tudi domačo nalogo. Imajo veliko volje in rezultati se že kažejo.
V štirinajstih dneh so izgubili prve kilograme. Skupaj z mano se
veselijo uspeha,” je dodala nekaj besed o poteku šole hujšanja. 

Vse tiste, ki so se želeli vključiti vanjo, pa niso več dobili me-
sta, so usmerili v delavnice zdrave prehrane, ki trajajo štiri
srečanja in kjer udeleženci dobijo osnovne smernice zdravega
načina prehranjevanja in življenjskega sloga. Poleg delavnic v
Zdravstvenem domu Medvode potekajo tudi predavanja na ra-
zlične teme, v načrtu pa imajo uvedbo še novih delavnic. 

Maja Bertoncelj

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane 

Maščobe

LK - design

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
LK-design Košenina Luka s.p.
Spodnja Senica 17/a
1215 Medvode

- SLIKOPLESKARSTVO -
- SUHOMONTAŽNI SISTEMI - 

- TALNE IN STENSKE OBLOGE - 

TEL.: 040/558-013  FAX.: 05/9711216 E-MAIL: lkdesign.slikopleskarstvo@gmail.com

Zupanc Matjaž s.p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425
GSM: 041/646487
e-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

OGREVANJE, SOLARNA TEHNIKA, TOPLOTNE ČRPALKE

Mlaj v počastitev praznika dela
V Sori so se tudi letos v počastitev praznika dela lotili postavitve mlaja na tradicionalen  

način, se pravi zgolj s pomočjo rok.

Postavitev mlaja v Sori poteka na tradicionalen 
način, s pomočjo šestih »pikov« oziroma treh 
parov lesenih drogov različnih dolžin. »Mlajev 
po Sloveniji stoji kar nekaj, vendar ga malokje 
znajo in zmorejo postaviti le s pomočjo rok,« 
je razložil predsednik sveta krajevne skupnosti 
Sora in predsednik PGD Sora Mirko Javeršek.
Letošnja smreka za mlaj je visoka 28 metrov, 
čeprav so po besedah Mirka Javerška že več-
krat postavili tudi smreko, ki je merila krepko 
čez trideset metrov. Pri postavitvi je sodelovalo 
trideset mož. »Smreko zjutraj posekamo, odstra-
nimo veje, nato deblo olupimo. Posebno pozor-
nost že pri izboru drevesa namenimo vrhu, ki 
ostane nedotaknjen in mora biti zato čim lepši. 
Včasih se pri podiranju drevesa vrh poškoduje 
ali celo odlomi in takrat ga je potrebno umetno 
spojiti. Sledi še priprava venca in pritrditev slo-
venske zastave in mlaj je pripravljen za dvig,« je 
postopek priprave mlaja opisal Mirko Javeršek. 
Po uspešno opravljenem delu je sledilo veselo 
druženje pozno v noč. S postavitvijo mlaja, je še 
dodal Javeršek, se sorški gasilci pripravljajo tudi 
na slovesen prevzem novega terenskega vozila za 
gašenje gozdnih požarov v začetku junija.

Mateja Rant, foto: Maja Plešec

Čajanka medvoških upokojencev
Pobudi Slovenske filantropije Dan za spremembe so se pridruži-
li tudi v Društvu upokojencev Medvode. Na ta dan so pripravili 
čajanko, na kateri so se ob skodelici dišečega čaja družile vse ge-
neracije, od najmlajših do najstarejših. »Naš namen je, da se za 
trenutek ustavimo v tem hitenju, da se spomnimo, da smo ljudje 
različni, da potrebujemo družbo in pozornost sočloveka,« je ra-
zloge, da so se pridružili pobudi Slovenske filantropije, naštela 
predsednica medvoškega društva upokojencev Marija Tome. 
Predstavili so jim svoje dejavnosti in poskrbeli za prijetno dru-
ženje ob družabnih in didaktičnih igrah. Ta dan, je dodala Marija 
Tome, je sicer namenjen temu, da pomislimo na vse, ki potrebujejo 
pozornost oziroma pomoč prostovoljcev. Skupaj s prostovoljkami 
iz projekta Starejši pomagamo starejšim so se zato odpravili tudi v 
center starejših v Medvodah. Obiskali so svoje člane in jim izročili 
pomladno voščilo. Mateja Rant, foto: Tina Dokl

Trideset mož je močno poprijelo … … in mlaj je stal.

Na čajanki medvoškega društva upokojencev so se družile različne generacije.
   

 VARSTVO   VARSTVO  VARSTVO

NUDIMO ZASEBNO VARSTVO  
OTROK V MEDVODAh
Redno: manjša skupina otrok
Začasno: po dogovoru
VPISUJEMO OTROKE, STARE OD ENEGA LETA 
DALJE, ZA NOVO ŠOLSKO LETO.
                                      OMEJENO ŠTEVILO MEST.

Informacije po telefonu: 040/354 018 
Marina Stare s. p., Turkova ulica 21, Medvode
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Pričakali so jih s proseno kašo
Obisk občinskih svetnikov v krajevni skupnosti Senica so začeli s pogostitvijo in predstavitvijo »prstometa«.

Občinskim svetnikom so nato pod vodstvom 
tamkajšnjega predsednika komunalnega od-
bora Marjana Ulanca predstavili vse kritične 
točke v njihovi krajevni skupnosti. Najprej so 
se ustavili na športnem igrišču, ki je potrebno 
prenove. »Predvsem bi ga bilo treba ograditi,« 
je dejal Marjan Ulanec. Ogledali pa so si 

tudi zemljišče pri vrtcu, kjer bodo v prihodnje 
uredili otroško igrišče, za kar bosta občina in 
krajevna skupnost prispevali 16 tisoč evrov.
V nadaljevanju je Marjan Ulanec svetnikom 
predstavil želje krajanov Zg. Senice, da bi 
ob cesti zgradili pločnik in kolesarsko stezo, 
ogledali pa so si tudi most, ki so ga zgradili za 
vaščane, zdaj pa čezenj do tovarn vozijo tudi 
težki tovornjaki, zato se bojijo zaradi obreme-
nitev. Nato so se odpravili do križišča Škofja 
Loka–Jeprca–Senica, kjer se je nedolgo nazaj 
spet zgodila prometna nesreča, saj ni osvetlje-
no, manjka pa tudi druga prometna signaliza-
cija. Peljali so se še mimo jame pri Jeprci, ki 
je po besedah Marjana Ulanca v zasipanju, a 
je okolica popolnoma neurejena, ljudje tam 
odlagajo tudi odpadke. Ustavili so se še na 
križišču pri znamenju na polju. »Tu so nam 

pred zadnjimi lokalnimi volitvami obljub-
ljali krožišče, kar bi bilo s stališča prometne 
varnosti veliko bolje.« Pri Ladenski cerkvi 
so svetnike opozorili na udrtino na cesti, ki 
v dolžino meri skoraj štiri metre in bi jo bilo 
nujno sanirati, urediti pa bi bilo treba tudi do-
voz do cerkve in parkirišče ob njej. Številne 
nevarne udrtine so tudi na cesti proti tovarni, 
preplastiti, je še dejal Ulanec, pa bi bilo treba 
tudi tovarniške tire, ki jih ne uporabljajo več. 
Po ogledu tovarne so si ob povratku na Senico 
ogledali še dotrajani viseči most, ki je razpet 
iz Senice na Rakovnik, ter cesto na Svetje, ki 
je zelo ozka, čeprav je to glavna šolska pot za 
otroke na Senici. Zato bi bilo treba ob cesti 
urediti pločnik in kolesarsko stezo ter jo osve-
tliti, je še dejal Ulanec. 

Mateja Rant, foto: Tina Dokl 

  Nova streha cerkve  
na Osolniku

V zadnji polovici marca je podružnična 
cerkev sv. Mohorja in Fortunata na Osol-
niku dobila novo ostrešje in kritino. Od-
slej bo streha cerkve iz leta 1551, ki je bila 
sto let pozneje povečana, številne poho-
dnike namesto v dolgočasni sivi pozdra-
vljala v živi oranžni barvi. P. K.

Prijavite se na brezpla›no obveˆ›anje po e-poˆti ali 
SMS sporo›ilih.  

Obiˆ›ite naˆo spletno stran www.komunala-kranj.si in izpolnite 
obrazec "Prijava na obvestila".

Vaˆo prijavo lahko sporo›ite tudi na info@komunala-kranj.si 
ali pisno na naslov Komunala Kranj, d.o.o., Ulica Mirka 
Vadnova 1, 4000 Kranj.

V krajevni skupnosti Senica so svetnike pričakali z okusno proseno kašo  
z ajdovo moko.

Ob vrtcu bodo uredili otroško igrišče.
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Motociklisti spet na Grobniku
Varnost dirkačev in rekreativcev je bila na prvem mestu.

Drugega maja je na hrvaškem dirkališču 
Grobnik že osmič potekal Slovenski dan, 
ki ga prirejata podjetje Čarman Motosport 
in Športno turistično društvo Sora. Le-
tošnjega druženja na stezi in ob njej se je  
spet udeležilo veliko število motociklistov, 

tudi 80 takih, ki so se med seboj pomerili 
na stezi.
Dirkači so nastopili v petih kategorijah, v prvi 
dekleta, nato pa fantje v štirih razredih, glede 
na prostornino njihovih motorjev. Rekreativ-
ci so se na stezo podali na rekreativni vožnji. 

»Prejšnja leta se je za dirke prijavilo večje števi-
lo dirkačev, a se je izkazalo, da je 80 ravno pra-
va številka za doseganje večje varnosti. Letos je 
med dirkači padel le eden, eden od motoristov 
pa je padel na rekreativni vožnji, a se nobeden 
od njiju ni poškodoval,« je bil z napredkom na 
področju varnosti zadovoljen organizator in 
nekdanji državni motociklistični prvak, danes 
pa serviser hitrih konjičev Gašper Čarman. 
Motociklisti z dirkaško licenco se po stezi zna-
jo voziti, rekreativci pa so pred odhodom nanjo 
morali v šolo varne vožnje, kjer so jih opozo-
rili na pasti, s katerimi se bodo soočili. Šola je 
doživela pozitiven odziv, saj bodo novo znanje 
»učenci« lahko s pridom uporabili tudi na cesti.
Slovenski dan na Grobniku je postal stalnica 
v slovenskem motociklističnem prostoru in je 
največji dogodek, namenjen motociklistom, 
ki na grobi asfalt dirkališča zvabi tudi znane 
obraze. Svetovni prvak v smučarskih poletih 
Robi Kranjec je že eden takih. Ob stezi morda 
privablja poglede, na njej pa je enak ostalim 
ljubiteljem hitrega vijuganja skozi ovinke. 

Peter Košenina
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Godbenikoma pletenici za 
življenjsko delo

Na predvečer kulturnega praznika je Občinska kulturna zveza Medvode drugič podelila zahvale in pletenice.
Podeljene so bile tri zahvale, dve pletenici za izredne dosežke in dve pletenici za življenjsko delo.

fotogra�je za osebne dokumente
Seškova 12, 1215 Medvode  |  01 361 42 19  |  info@foto-dd.com

fotografdeandubokovi�

9,80 € *
REDNA CENA: 14,00 €

CENA S
POPUSTOM

Nudimo vam tudi poro�no, portretno, družinsko in studijsko fotogra�jo.
*Popust velja ob predložitvi kupona.

V Kulturnem domu Medvode je bila 7. febru-
arja osrednja občinska prireditev ob kulturnem
prazniku, na kateri je Občinska kulturna zveza
Medvode drugič podelila zahvale in pletenice ti-
stim, ki so skupnost s svojim delovanjem na po-
dročju kulturnih dejavnosti najbolj zaznamovali. 

Rdeča nit letošnje prireditve so bili mladi
kulturni ustvarjalci. V programu so nastopili
Mešani pevski zbor Veter (zbor srednješolcev
iz osrednje Slovenije), Godalni kvartet Acca-
demia (izstopajoči mladi virtuozi) in Vokalna
skupina Jazzva (fantovska a capella skupina).
Pletenice in zahvale sta podeljevala Nejc
Smole, predsednik Občinske kulturne zveze
Medvode, in Valentin Križaj, predsednik ko-
misije za podeljevanje priznanj. Zahvalo za
podporo kulturno umetniškim dejavnostim so
prejeli: Mali Elektronika, Marjan Mali s. p.
iz Moš, Savske elektrarne Ljubljana iz
Medvod in Turistično društvo Zbilje. V na-
daljevanju so podelili dve pletenici za izredne
dosežke v letu 2011 na področju kulturno
umetniškega ustvarjanja. Prejeli sta ju: Likov-
na sekcija Kulturno umetniškega društva
Pirniče za uspešno izvedbo projektov Ex -
tempore Pr’ Primož in likovne kolonije v
rojstni hiši Jakoba Aljaža in Kulturno umet-
niško društvo Smlednik za uspešno izvedbo
celoletnega projekta 100 let kulturnega doma
v Smledniku. 

Podelili so tudi dve najprestižnejši priznanji,
pletenici za življenjsko delo. Prejela sta jo po-
kojni Vinko Avguštin (prevzel jo je sin) za nje-
govo dolgoletno delo v Godbi Medvode in
Dragotin Kopač, prav tako za njegovo dolgo-
letno delo v Godbi Medvode in požrtvovalno
prenašanje znanja na mlade generacije. Vinko
Avguštin se je rodil 21. februarja 1944 in začel
svojo pot kot godbenik že pri rosnih petnajstih
letih, ko je zasedel mesto pozavnista v Godbi
Medvode. Če odštejemo leta služenja vojaške-

ga roka, je bil vseskozi aktiven in zavzet član
Godbe. Bil je pobudnik nakupa novih inštru-
mentov leta 1975 in aktivno sodeloval pri po-
bratenju z godbo iz mesta Sandrik na tedanjem
Češkoslovaškem. V svojem 52-letnem sodelo-
vanju pri Godbi Medvode se ni izogibal tudi
bolj napornim nastopom, kot je denimo pot na
Triglav leta 1959 in leta 1979. Več mandatov je
bil predsednik društva, uspešno pridobival
nove člane ter skrbel, da je godba gostovala
tako v okoliških krajih kot tudi po zamejstvu.
V Godbi Medvode je aktivno deloval vse do
svoje prerane smrti v sredini lanskega leta.

Dragotin Kopač se je v Godbo Medvode
vključil leta 1946, ko so se prvič zbrali fantje
in začeli vaditi, tedaj pod imenom ”Godbeni
odsek Sora”. Skupino je sestavljalo deset do
dvanajst godbenikov, ki so pod vodstvom teda-

njega dirigenta začeli z vajami in prvimi nasto-
pi, istočasno pa jih je dirigent Dolinar brez-
plačno poučeval osnove glasbe. Dragotin Ko-
pač, ki je bil rojen 17. oktobra 1929, je po za-
ključku šolanja pretežni del delovne dobe služ-
boval v Hidroelektrarni Medvode, vsa leta pa
večino svojega prostega časa namenjal za igra-
nje v Godbi Medvode in vzgoji novih članov -
mladih godbenikov. Kljub mnogim obvezno-
stim in gradnji počitniške hišice se je vedno
redno udeleževal vseh prireditev, na katerih je
nastopala Godba Medvode, posebej gre izpo-
staviti tradicionalne prvomajske budnice. Še
danes redno in aktivno sodeluje tako na vajah
kot tudi pri vseh nastopih godbe in je kot tak
svetal zgled predanega prostovoljca.

Maja Bertoncelj, 
foto: Aleš Nanut (arhiv OKZ Medvode)

Nejc Smole, predsednik Občinske kulturne zveze Medvode, in Valentin Križaj, predsednik komisije za 
podeljevanje priznanj, sta pletenici za življenjsko delo podelila Dragotinu Kopaču in posmrtno Vinku Avguštinu
(prevzel jo je njegov sin).
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Pohod vse bolj množičen
Turistično društvo Smlednik je na dan upora proti okupatorju že 
šesto leto zapored organiziralo pohod po Poti spominov in prijatelj-
stva. Letos se je pohoda udeležilo največ pohodnikov doslej, saj so 
jih organizatorji našteli več kot šestdeset. Pot mimo večine spomeni-
kov narodnoosvobodilnega boja na tem območju so začrtali že sredi 
sedemdesetih let prejšnjega stoletja in se je prvotno imenovala Pot 
spominov in tovarištva. Zadnja leta, ko so pohod po tej poti znova 
obudili v smledniškem turističnem društvu, se jim pridružijo pred-
vsem tisti, ki želijo praznično dopoldne preživeti aktivno in v do-
bri družbi. Tudi letos so se pohodniki na praznično jutro zbrali ob 
vznožju Starega gradu, od koder so pot nadaljevali po gozdnih poteh 
do vasi Skaručna. Tu so se ustavili ob spomeniku padlim v drugi 
svetovni vojni, prvi del poti pa potem zaključili pri bližnji gostilni. 
Pot so nato nadaljevali mimo sv. Tilna do spomenika pri Črtu in jo 
končali ob vznožju Starega gradu, kjer je novoustanovljena skupina 
Veseli godci poskrbela za kulturni program. Tu so si pohodniki po 
triurni hoji privoščili tudi skromno kosilo. Mateja Rant Po Poti spominov in prijateljstva se je letos podalo rekordno število pohodnikov.

�
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Osem desetletij preške šole
Osnovna šola v Preski je že lani septembra praznovala visoki jubilej, njenih osemdeset let pa so se znova 

spomnili na slavnostni akademiji, ki so jo pripravili aprila.

»Ta šola nikoli ni bila le stavba, ampak so 
njeno bistvo vedno predstavljali tisti, ki so 
jo obiskovali. Prepričan sem, da je vsem do-
sedanjim generacijam čas šolanja ostal v ne-
izbrisnem spominu, in verjamem, da bo tudi 
tistim, ki se danes šolajo tu,« je na slovesno-
sti poudaril nekdanji učenec te šole, danes pa 
medvoški župan Stanislav Žagar. Prav tako 
nekdanji učenec, ki zdaj znova hodi v preško 
šolo, ravnatelj Primož Jurman, pa je spo-
mnil, da pot do izgradnje mogočnega šolskega 
poslopja ob cerkvi in župnišču ni bila lahka. 
»Le nekaterim posameznikom in pedagoškim 

vizionarjem gre zahvala, da so jo v tistih kri-
znih predvojnih časih sploh gradili.«
Tako kot danes so se namreč tudi pred osem-
desetimi leti spopadali z gospodarsko krizo. 
»A ljudstvo je hrepenelo po izobrazbi in je 
bilo zanjo pripravljeno tudi veliko žrtvovati. 
Zato so zgradili zelo moderno šolsko stavbo,« 
je dejal župan. Danes, je še dodal, lahko tudi 
šolanega, pridnega in visoko izobraženega 
čaka brezposelnost. »Kljub temu je treba na-
črtovati le svetlo prihodnost in prepričan sem, 
da je izobrazba pomembna za nadaljnji razvoj 
družbe.« Tega so se zavedali tudi ob gradnji 

preške šole, saj je po besedah ravnatelja že-
lja po novi šoli zrasla ravno iz potreb takrat 
močno razvijajočih se Medvod. »Razvoj indu-
strije, odlične prometne povezave, osrednje-
slovenska lega, turizem in še kaj je pomenilo 
drastičen porast prebivalstva in posledično 
potrebo po veliki, 'pravi' šoli. S tem so Med-
vode tudi na šolskem polju dobile dokaz, da 
iz zaspanega provincialnega kraja postajajo 
sodobno industrijsko središče, ki pa ga je ve-
dno, in tako je še danes, plemenitilo kmetijsko 
zaledje,« je še poudaril ravnatelj. 

Mateja Rant, foto: Gorazd Kavčič 

Pobudnik pohodov na Sv. Tilna je bil Peter Lampič, še danes »gonil-
na sila« teh pohodov. »Začeli smo leta 2000, ko sem prišel na idejo, 
da bi vsako leto poskušali osvojiti 'stotaka' – to pomeni, da bi se sto-
krat povzpeli na Sv. Tilna,« je razložil Peter Lampič. Prihodnje leto 
so si potem omislili tudi vpisno knjigo oziroma zvezek, v katerega so 
se vpisovali pohodniki, in do zdaj se jih je nabralo že okrog petdeset. 
Pohodnikov, ki osvojijo »stotaka«, pa je vsako leto okrog trideset.
Pohodniki se lahko do sv. Tilna odpravijo samo enkrat na dan, vsakič 
pa prehodijo približno 3,5 kilometra v eno smer, kar pomeni trideset 
minut zelo hitre hoje, je pojasnil Lampič. »Za tiste, ki so v službah, 
ni enostavno osvojiti sto pohodov,« je poudaril ob tem. Marsikdo jih 
opravi tudi več kot sto, a tega ne štejejo, bistveno je, da gredo stokrat. 
Za marsikoga je to motivacija, pravi Lampič, da se sploh odpravi v 
naravo. »To nam predstavlja obliko rekreacije in ohranjanja kondici-
je, pa tudi pomiritev in užitek v naravi,« je še pojasnil Lampič. Upa, 
da se bodo v prihodnje pohodniki tudi kaj »pomladili«, saj mladih ta 
čas skoraj ni med pohodniki. Mateja Rant

V preški šoli so izumili časovni stroj, s katerim so se vrnili v čas pred 
osemdesetimi leti, ko so odpirali novo stavbo.

Preško šolo je obiskoval tudi medvoški župan Stanislav Žagar, ki ima na šolske 
dni same lepe spomine.

Za cilj so si postavili »stotaka«
Po uspešno opravljenih stotih obiskih sv. Tilna so se pohodniki že enajstič zbrali  

na Starem gradu. Vsak je prejel majico in pokal.

Pohodniki na Sv. Tilna se vsako leto zberejo na pogostitvi na Starem gradu.
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Korado in Franci s pevko Anito
Včasih sta bila Korado in Brendi, sedaj Korado nadaljuje svojo glasbeno pot v družbi Gorenjcev,  

Francija Peternela in Anite Urbanija.

Franci Peternel prihaja iz 
Medvod. Najprej se je znašel v 
glasbenih stvaritvah z roker-
skim bendom Ozon, kasneje je 
nadaljeval svojo pot pri drugih 
glasbenih zasedbah, pri Sre-
brnih krilih kaki dve leti celo 
igral klaviature, sodeloval z an-
samblom Nika Zajca, kjer se je 
navdušil nad narodnozabavno 
glasbo. Ustanovil je zasedbo 
Krila, številni pa poznajo nje-
gov glas iz Veseljakovega radij-
skega etra, sodeloval je z Radi-
om Gorenc, tudi televizija mu ni 
tuja. Anita Urbanija pa je sicer 
Moravčanka, vendar se s Franci-
jem poznata že vrsto let, je tudi 
glavni ženski glas Kril. Tokrat 
pa oba srečamo še v tretji vlogi: 
na odru v družbi Korada, ki ga 
poznamo iz nastopov z Brendi-
jem, dokler se usoda ni odločila 
drugače in posegla vmes z Bren-
dijevo smrtjo. Tako Korado se-
daj svojo glasbeno pot nadaljuje 
v triu Korado in Franci s pevko 
Anito.
Zasedba je prvo zgoščenko, sicer 
promocijsko, z naslovom Prvi 

val že izdala, dobite pa jo lahko 
le pri njih, saj ni v redni prodaji. 
Franci pravi, da je projekt na-
stal v dveh mesecih, s pesmimi 
je pa tako: »Radijske postaje, ki 
jim bolj prija zabavna glasba, 
so vzele popolnoma za svojo Ti 
si to oziroma pesem z delovnim 
naslovom Angel, na bolj veselih 
frekvencah pa se je dobro prije-
la Povaljal sem planiko oziroma 
planinko v Koradovem stilu, ter 
Ali bi me res ljubila. Na Štajer-
skem pa je vse bolj priljubljena 
Fejstbukova.« 
Franci nikoli ni želel, da bi za-
menjal Brendija, in zato se je 
odločil, ko sta se s Koradom 
pogovarjala o sodelovanju, za še 
tretjega člana, pevko Anito, ter 
za popolnoma nov videz zased-
be. In ker je Korado Izolan, se 
jima je porodila ideja o mornar-
skem videzu. Pravo zgoščenko 
zasedba načrtuje jeseni, ker želi 
izdati dvojni cd. In če na Prvem 
valu najdemo navihane, vesele in 
nagajive skladbe, bo Drugi val 
bolj življenjski in resničen, še 
pove Franci. A. B.

Počutite se kot doma!
Opre mlja nje doma je eno iz med naj bolj za
htev nih opra vil v živ lje nju. Za opti mal no 
opre mo sta no va nja, ki ustre za tako na šim 
že ljam kot tudi fi nanč nim mož no stim, se 
naj laž je od lo či mo, če se po ču ti mo pri jet no. 
V pri jet nem in spro šče nem oko lju naj laž je 
spre je ma mo po memb ne  od lo čit ve. 
To je bilo glav no vo di lo pri od lo čit vi za  
pre no vo sa lo na po hi štva Prevc v Dor far jah 
pri Žab ni ci. Kon cept kla sič ne ga sa lo na  
po hi štva iz pred ne kaj let, ki te me lji zgolj na 
goli po sta vit vi eks po na tov, je že pre ži vet, 
zato smo se v pod jet ju od lo či li za nov  
pri stop. 
V pre nov lje nem oko lju sa lo na po hi štva v 
Žab ni ci so iz po stav lje ni naj po memb nej ši 
pros to ri v na šem sta no va nju: pred vsem 
ku hi nje, dnev ne sobe, otro ške sobe in 
spal ni ce. Še zla sti ku hi nje, ki so sre diš če 
na še ga doma in v po ve za vi z dnev ni mi so
ba mi niso pred stav lje ne le kot raz stav ni 
eks po nat, am pak kot pri jet no za klju če na 
ce lo ta, v so zvoč ju z za hte va mi so do bne ga 
časa in po tre ba mi so do bne ga člo ve ka.  

Ve lik po uda rek da je mo slo ven skim bla
go vnim znam kam, ka ko vost ne mu po  
hi štvu z dol go živ ljenj sko dobo in ve li ko 
upo rab nost jo. Iz bi ra ele men tov omo go ča, 
da se po hi štvo pri la go di prav vsa ke mu 
pros to ru. Pe stra iz bi ra barv in ma te ri a lov 
pa po nu ja re šit ve za vsak okus in žep.
Po ču ti te se kot doma in za ču ti te, kakš no 
po hi štvo ustre za pros tor skim mož no stim, 
ki jih ima te, va še mu oku su in na či nu živ lje
nja. Vsak me sec je na vo ljo tudi po seb na 
ak cij ska po nud ba. 

SALON PREVC KRANJ 
Žabnica, Dorfarje 17,  
tel.: (04) 502 19 00,  
e-pošta: info@prevc.si

SALON PREVC LJUBLJANA  
BTC HALA 10,  
tel.: (01) 541 18 20,  
e-pošta: prevc@btc-city.si

akcijska ponudba  
v maju
 35 % kuhinja Pina Svea
 30 % kuhinje alPleS
 25 % SPalnica Samba alPleS
 15 % vgradne omare akron
 
Akcije veljAjo zA gotovino do 31.5.

saloni pohištva
www.prevc.si

Pre ve ri te na www.prevc.si

Fo
to

: a
rh

iv
 z

as
ed

be



  S O T O Č J E  - 17

Ljudje in dogodki

S svojim lanskim odrskim prvencem, kome-
dijo Kaj je videl Butler, je novoustanovljena 
medvoška igralska skupina KUD Fofité do-
kazala, da gre za ansambel iz pravega testa. 
Doslej so igro že večkrat ponovili, z njo go-
stovali po različnih slovenskih odrih in vselej 
navdušili občinstvo. Za osrednjo predstavo v 
letošnji sezoni so si izbrali aktualno besedilo 
slovenskega avtorja Vinka Möderndorferja, 
dramo Vaje za tesnobo. Da so medvoški gle-
dališčniki pri izboru besedila nedvomno ime-
li srečno roko, se je izkazalo sredi vaj za nji-
hovo predstavo, saj je bil Möderndorfer prav 
za Vaje za tesnobo na letošnjem Tednu slo-
venske drame nagrajen z nagrado Slavka Gru-
ma, ki že več kot trideset let šteje za najvišje 
priznanje za dramsko ustvarjalnost v državi. 
Besedilo je skorajda natančna podoba današ-
nje družbe – to je igra o današnjih dneh, kot 
lahko preberemo v gledališkem listu. Brez-
obzirni direktor podjetja, ki je obogatel tako 
rekoč čez noč zaradi zaslug v neki »vikend 
vojni«, ima tako rekoč vse, le morale ne. Od 
podrejenega mladega povzpetnika, ki je še 
bolj pokvarjen kot on sam, izposluje seks z 
njegovo mlado lepo ženo. Enemu v užitek, 
drugemu za posel. Oba početje opravičujeta 
v stavku »oba bova imela nekaj od tega«. In 
konec koncev se v tem stavku prepozna tudi 
mlada žena. Vzporedno se na odru kot film-
ske sekvence menjajo življenjske katastrofe 
tistih, ki jim ni uspelo, tistih, ki izgubijo delo 
in so vrženi na cesto, jim razpade družina, 
živijo v slabih razmerah, za denar prodajajo 

svoje telo, ne najdejo izhoda … Igralska ekipa 
je tudi tokrat ustvarjala pod vodstvom reži-
serja Branka Kraljeviča in pod dramatur-
ško taktirko Janeza Venclja, ki v predstavi 
tudi igra. Oba gledališka profesionalca sta 
odlično pripravila ansambel, v katerem smo 
prepoznali nekaj izstopajočih igralskih kre-
acij, brez zadržkov pa bi lahko dejali, da je 
ekipa predstave v celoti zares odlično opra-
vila svoje delo. V osrednjih vlogah so nasto-
pili: Zvone Nagode (direktor), Andraž Hafner 

(mladi povzpetnik), Sandra Debelak in Katja 
Kutnjak (pocestnici), Janez Vencelj in Jaka 
Šuštar (delavca), Taja Vratarič (punca v tre-
nirki), Monika Jekler (Šefika), Matej Ulčar 
(Emir), Jure Galičič (kadrovik) ter Klemen 
Bergant (policist in varnostnik). Vaje za te-
snobo KUD-a Fofité vsekakor lahko pričaku-
jemo tudi na katerem od prihodnjih festivalov 
ljubiteljskih gledališč.

Igor Kavčič, 
foto: Jure Galičič

Uspešen krst Vaj za tesnobo
V Kulturnem domu v Medvodah so konec aprila krstno uprizorili dramo Vinka Möderndorferja  

Vaje za tesnobo. Domača igralska skupina KUD Fofité se je predstavila z odliko. 

Vaje za tesnobo, ki si jih je potrebno zapomniti. 

Ideja o koncertih filmske glasbe v Medvodah se je pred petimi leti 
porodila vsestranskemu Juretu Galičiču, takratnemu vodji filmske 
sekcije KUD Medvode, sicer pa tudi filmskemu navdušencu, kritiku 
in publicistu, glasbeniku, fotografu, igralcu in avtorju kultne filmske 
oddaje Cinema Paradiso. Galičič je svojo ljubezen do filma in glasbe 
združil v koncertni prireditvi Večer filmske glasbe, na kateri različni 
glasbeni izvajalci v živo igrajo filmsko glasbo, ta pa je podprta s pri-
zori izbranega filma, ki se vrtijo na platnu.
Na tokratni peti izvedbi Večera so se predstavili Godba Medvode, 
Pihalni orkester Železarjev Ravne, kitarski orkester Glasbene 
šole Litija Šmartno ter solisti Eva Černe, Andreja Sonc in Miha 
Ravnikar. Izvajalci so navdušili polno medvoško Športno dvorano. 
Ljubitelji filmske glasbe so lahko uživali v zimzelenih uspešnicah 
iz filmov Brata Blues, Gladiator, Titanic, Robin Hood – Princ tatov, 
Zad nji Mohikanec, Življenje je lepo idr. Nepozabni songi so značilni 
tudi za Disneyjeve risanke: še posebej mlajša generacija je prišla na 
svoj račun ob animacijsko-glasbenih točkah filmov Tarzan, Lepotica 
in zver, Aladdin in Ostržek. 
Za vnovično popolno zlitje zvoka in slike je bilo poskrbljeno in kot je 
dejal Galičič, ki se je zahvalil občinstvu in vsem nastopajočim, se je 

nadejati nadaljevanja tradicije Večerov filmske glasbe v Medvodah. 
Glede na navdušenje publike, ki se je dve uri prepuščala glasbeno-
-filmskim užitkom, o tem ne gre dvomiti.

Samo Lesjak, foto: Peter Košenina

Filmske melodije navdušile
Aprila so v Športni dvorani v Medvodah pripravili tradicionalni, že peti Večer filmske glasbe, ki vsakič znova 
dokaže, da so številne filmske glasbene uspešnice večne in da se mnogih filmov spominjamo prav zaradi njih.
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Medvode – V soboto, 28. aprila, 
je bil v Sori pri Medvodah Po-
mladni koncert, ki ga je organizi-
ral Lovski pevski zbor Medvode, 
glavni na njem pa je bil Mestni 
mešani zbor Vardar (Gradski 
mešan hor Vardar – GMHV) iz 
Skopja, ki ga vodi Ilija Atanasov. 
Makedonski zbor je sprejel med-
voški podžupan Leopold Knez, 
sprejem jim je priredil MKD Ci-
ril in Metod v Kranju, obiskali 
pa so tudi Škofjo Loko in zapeli 
nekaj pesmi v kapucinski cerkvi 
– velik del njihovega repertoar-
ja namreč predstavljajo pesmi z 
duhovno vsebino. GMHV je bil 
ustanovljen leta 2000 in nadalju-
je tradicijo istoimenskega prvega 
mestnega zbora v Skopju, ki je bil 
ustanovljen leta 1908. Sestavlja-
jo ga pevci različnih poklicev in 
starosti, ki so pod vodstvom med-
narodno priznanega in večkrat 
nagrajenega zborovodja prejeli 
že več nagrad. Zbor od leta 2002 
redno izvaja samostojne koncerte 
v Skopju in drugod po Makedo-
niji, udeležuje se makedonskih in 

mednarodnih zborovskih srečanj. 
Medvoškim pevcem so vrnili 
obisk izpred dveh let, ko so iz-
vedli turnejo po vseh nekdanjih 
jugoslovanskih republikah in so 
bili člani GMHV njihovi gostite-
lji v Skopju. Na koncertu v Sori, 
ki ga je povezoval Matej Ulčar, 
so zapeli oboji. Začeli so Make-
donci z italijansko pesmijo Due 
villotte di fiore Filippa Azzaiola, 
dvema pesmima iz pravoslavne 
liturgije Tebe pojem/Slava ocu 
Sergeja Rahmaninova in Sej den 
Dmitrija Bortnjanskega, 15. Ru-
kovetjo Stevana Mokranjca, ma-
kedonsko ljudsko Bolen mi leži in 
Lipo Davorina Jenka in Miroslava 
Vilharja. V drugem delu so zapeli 
»lovci«, in sicer ljudsko v priredbi 
Franca Gornika Črni kos, Savsko 
G. Ipavca in I. Zupana, Spomin na 
zimski večer Ferda Juvanca, Kaj 
bi želel si še več Rudija Bardor-
ferja, ljudsko v priredbi F. Marol-
ta Pisemce, makedonsko ljudsko 
v priredbi Adalberta Markoviča 
Brala Jana kapini, po kateri so jim 
makedonski pevci močno zaplo-

skali, in Rada Simonitija ter Lud-
vika Zorzuta Na Vipavskem. V 
tretjem delu koncerta so nastopili 
spet mestni pevci iz Skopja. Zapeli 
so štiri makedonske ljudske v pri-
redbah: Kumanovko 4 v priredbi 
Trajka Prokopjeva, Ajde da se ze-
meme v priredbi Dragana Šuple-
vskega, Ajde slušaj Anđo/Momiče 
malo v priredbi Stevana Gajdova, 

Rum dom dum v priredbi Dragana 
Šuplevskega, Humoresko št. 1 Živ-
ka Firfova in črnsko duhovno I am 
gonna sing. Za konec sta oba zbora 
skupaj zapela še pesem Pevec An-
tona Foersterja. Poslušalci, ki so 
napolnili dvorano sorškega Doma 
krajanov, so bili navdušeni.  

          Marjeta Žebovec, 
foto: Izidor Jesenko

Zapeli so z makedonskim zborom
Lovski pevski zbor iz Medvod je v goste povabil Mestni mešani zbor Vardar iz Skopja. 

V Rozariju Arboretuma v Volčjem Potoku 
so v četrtek, 19. aprila, odprli razstavo kipov 
Edina-Eda Šćuka z naslovom Ljubezen. Na 
prireditvi, ki jo je povezovala Katarina Žebo-
vec, so poleg avtorja sodelovali umetnostna 
kritičarka Jelka Vrečko, flavtistka Mojca 
Cesar, dekliška pevska skupina KUD Oton 
Župančič Sora Sorške kresnice, pisateljica 
in pravljičarka Anja Štefan ter pevec in kita-

rist Peter Vode, ki je na prireditvi tudi voščil 
svojemu očetu za petdeseti rojstni dan in se 
mu zahvalil za podporo. Umetnikov pogled 
na ljubezen je umetnostna kritičarka Jelka 
Vrečko označila kot večplasten, saj v svojih 
delih izraža tako materinsko ljubezen, ljube-
zensko strast med moškim in žensko kot lju-
bezen do dela: »Prapočelo izkušnje ljubezni 
nam Šćuk predstavi preko skulpture matere z 

otrokoma …, ki odseva občutja zavetja, topli-
ne in miline ter daje povod za rojevanje vseh 
nadaljnjih ljubezenskih izkušenj. Izkušnjo 
čutne in stras tne ljubezni je čutiti v delih, kot 
so Zaspana muza, Afroditin počitek, Strast. … 
Ljubezen se zmeraj vrši v odnosu, v odnosu 
do drugega ali do nečesa. Prav klesanje pred-
stavlja eno izmed Šćukovih osebnih ljubezni.«
Avtor je bil rojen leta 1963 v Jablanici v dolini 
reke Neretve. Že v otroštvu se je srečal s ka-
mnom, saj je večkrat spremljal očeta kamno-
seka in njegove tovariše. Po osnovni šoli in 
gimnaziji je v Beogradu študiral geodezijo, 
že ob študiju pa je delal v različnih kiparskih 
in kamnoseških delavnicah. Po končanem 
študiju se je vrnil v rojstni kraj, vendar se je 
zaradi vojne v svoji domovini umaknil in se 
ustalil v Sloveniji. Marjeta Žebovec

Kiparska razstava v Volčjem Potoku
V Rozariju Arboretuma bo do junija odprta razstava kiparja Edina-Eda Šćuka z naslovom Ljubezen.

Popravek
V članku Pirhanje, a ne kot nekoč je bila po-
motoma kot soorganizator pirhanja in orato-
rijev za otroke navedena Sekcija 55 v okvi-
ru KUD Smlednik. Organizator obojega je  
župnija Smlednik, le veliko animatorjev je 
tudi članov sekcije. Za napako se opraviču-
jem. M. Ž. 

TomaŽ LušTrek, s.p.
Ladja 30, medvode
TeL.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO  
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO  

VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

KUPON
Pri polnjenju klimatske 
naprave 50% popust  
s priloženim kuponom

KUPON
Brezplačen najem nadomestnega  
vozila pri popravilu poškodovanega 
vozila preko zavarovalnice
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Učenci so se v okviru projekta na predavanjih 
v razredu najprej seznanili z možnostmi, ki jih 
ponujajo reke v rekreativnem smislu, in nevar-
nostmi, s katerimi se lahko srečamo ob tem, 
pripravili pa so jim tudi predavanja na temo 
ekologije. Sledil je praktični del, pri katerem 
so v sklopu vseslovenske akcije Očistimo Slo-
venijo v spremstvu tacenskih kajakašev z raf-
ti čistili bregova reke Save od Dragočajne do 
Moš. Glavni namen projekta je, je ob tem pou-
darila Stanka Grah, pedagoginja, ki spremlja 
projektno skupino 18 učencev 4. in 5. razreda, 
vzgojiti prijazne uporabnike rek.
To jim očitno uspeva, saj so nekatere učence 
po besedah Stanke Grah s smetmi obloženi 
bregovi tako presunili, da so hoteli kar iz čol-
na in vse očistiti. Kljub temu, je dodala, so na-
brali kar nekaj odpadkov, ki so bili v sramoto 
mogočni reki. V okviru projekta učence konec 
maja čaka še enodnevni tečaj kajaka, zaklju-
ček pa bodo pripravili na dan Save, 1. junija. 
»Učenci se bodo zbrali v Ljubljani na reki Lju-
bljanici. Z različnimi vrstami plovil se bomo od 
Kajak kanu kluba Ljubljana zapeljali na slado-
led v center Ljubljane. Po kratkem sprehodu po 
mestnem jedru se bomo vrnili na izhodišče,« je 
razložila Stanka Grah. Sredi junija, je dodala, 
jih v Piranu čaka še poletna šola v naravi. »Zato 
smo se z organizatorji projekta dogovorili, da 

se še enkrat zberemo in se s kajaki preizkusimo 
tudi na mirni gladini morja.«
Za sodelovanje v projektu so se odločili tudi 
zato, je še poudarila Stanka Grah, ker meni, 
da je izkušnja življenja z reko pomembna, saj z 
njo premagaš strah pred vodo. »Ta je neuteme-
ljen, če znaš plavati. Plavati pa se danes otroci 

naučijo zelo zgodaj, saj jim šola to omogoča že 
v prvem razredu, nato pa še v tretjem, četrtem 
in petem razredu.« Učenci, pravi Stanka Grah, 
šolo torej zapuščajo kot plavalci, zato ne vidi 
razloga, da se ne bi včasih podali na rekreacij-
sko veslanje ali igro ob vodi. 

Mateja Rant 

Vzgajajo prijazne uporabnike rek
V osnovni šoli Simona Jenka v Smledniku so se vključili v projekt Življenje z reko, ki poteka v okviru 

natečaja Kajakaške zveze Slovenije Planetu Zemlja prijazna šola/vrtec.

Pirniški osnovnošolci igrajo golf

V osnovni šoli Pirniče so letos prvič uvedli golf kot novo interesno 
dejavnost. Učenci so med šolskim letom pod mentorstvom profesorice 
športne vzgoje Jasne Jalen vadili kar v šolski telovadnici, pri tem pa so 
bili tako uspešni, da so se sredi aprila udeležili celo državnega prven-
stva v golfu. »Tekmovanje je potekalo na igrišču za golf v Smledniku. 
Poleg učencev naše šole so sodelovali še učenci iz Maribora, Postojne, 
Dobrove in Vodic. Tekmovanje je organiziral in vodil Grega Perne iz 
Golf zveze Slovenije, ki skrbi za popularizacijo golfa v šolah,« je po-
jasnila ravnateljica Martina Kutnar. Njihov učenec Martin Trnovec 
je osvojil prvo mesto, drugo mesto sta si delila Nina Mitrovič in Uroš 
Perovšek, tretje mesto pa sta osvojila prav tako njihova učenca Tine 
Trojanšek in Patrik Slapar. M. R.

Učna ura iz preteklosti
Tretješolci iz Pirnič so se ob obisku Šolskega muzeja vrnili v davno 
leto 1865 in spoznali, kako je bilo takrat v šoli. »Skozi čas so učence 
popeljale fotografije in makete, ki so si jih med sprehodom po muzeju 
zelo natančno ogledali,« je pojasnila njihova učiteljica Karmen Re-
bolj. Učenci so se nato preoblekli v stara oblačila in po besedah uči-
teljice kar nekam s strahom vstopili v razred. »Vsi so pridno, z rokami 
na hrbtu posedli v klop in čakali gospoda učenika. Namesto zvezkov 
so jih na klopeh čakale pripravljene tablice. Med učno uro so brali 
pomladno pesem, reševali miselne orehe in peli. Po končanem pouku 
so pobrisali tablice in pospravili razred,« je njihovo učno uro »po sta-
rem« opisala Karmen Rebolj. Kljub temu da jim je bila učna ura všeč, 
je dodala, so si vseeno oddahnili, da je danes v šoli drugače. »Med 
poukom lahko celo malce poklepetajo, pa jim zato ni treba v oslovsko 
klop ali klečati na koruzi. Kadar ne znajo, pa jim učitelj pomaga in jih 
ne kaznuje s palico.« M. R. foto: K. R.

V okviru projekta Življenje z reko so smledniški osnovnošolci čistili bregove Save.
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Slikovna uganka

Kako dobro poznamo  
našo deželo?

Ravnanje z našo kulturno, etnološko in 
tudi tehniško dediščino je še vedno na 
nizki ravni, kot bi vse staro bilo vredno 
toliko kot počen groš, kakor so se nekdaj 
izražali. To na sliki je takšna redkost, da 
je čudno prečudno, zakaj naši medvoški 
turistični »kampeljci« tega ne vedo. Kaj 
je tisto na sliki in kje to lahko vidimo, 
nezaščiteno in tudi neoznačeno (da bi ve-
deli, kaj je)? Odgovore pošljite do konca 
maja na naslov Gorenjski glas, Bleiwei-
sova cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom »za 
Sotočje«. En pravilen odgovor bomo iz-
žrebali in ga nagradili.

V aprilski številki sem vas spraševal, kje 
je nastal zgornji posnetek. Posnetek je na-
stal na Sp. Senici. Žreb je določil, da na-
grado prejme Dani Križanič iz Medvod. 
Nagrado prejmete po pošti.
Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Od tu in tam v Soči

Od tu in tam so naslovili razstavo članov 
Fotosexcije (na fotografiji) iz Medvod, ki 
so jo odprli sredi aprila v galeriji univer-
zitetnega rehabilitacijskega inštituta Soča 
v Ljubljani. To je po besedah njihovega 
mentorja Borisa Primožiča že četrta fo-
tografska razstava v galeriji Soče. Foto-
grafije iz različnih koncev sveta je zbralo 
šest od osmih članov Fotosexcije, ki deluje 
v okviru KUD Fofité. Razstavljajo Greta 

Skvarča, Irena Krasnik, Maja Jekler, Mar-
ko Kopač, Matevž Jekler in Boris Primo-
žič. »Posnetki so nastali v obdobju dveh 
let na izletih, potovanjih, počitnicah …,« 
je pojasnil Boris Primožič. Razstava je na 
ogled do 18. maja. Ob odprtju razstave so 
oddelku najmlajših v Soči podarili foto-
grafijo tigra iz ljubljanskega živalskega 
vrta avtorice Irene Krasnik. 

M. R., foto: Boris Primožič

BAR VILI
Avtokamp Smlednik  

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure

Ob petkih, sobotah in nedeljah
ocvrte postrvi, jedi z žara, sladice ...

Tel.: 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Občinstvo v dvorani Doma krajanov v Sori je 
uživalo v koncertnem programu, ki so jim ga 
pripravili člani Moškega pevskega zbora. Ta 
je bil ustanovljen že leta 1952, ob ustanovitvi 
pa je štel devetnajst pevcev. Njegov prvi zbo-
rovodja je bil Mihael Gaber, ki je zbor vodil 
do leta 1997, polnih 45 let, v zboru pa poje še 
danes. Za njim je zbor prevzel pevovodja An-
drej Benedik ter zbor vodil naslednjih enajst 
let, pred tremi leti pa je vodenje zbora prevzel 
Klemen Jerinc.
Moški pevski zbor je bil dolga leta edini pevski 
zbor v občini Medvode, nato je zastopal barve 
občine Šiška, in sicer do vnovične ustanovitve 
medvoške občine. Zbor je ves čas z veseljem 

nastopal povsod, kamor so ga povabili, tako 
doma kot na tujem, npr. tudi na Švedskem. Za 
zbor, ki danes poleg pevovodje šteje 12 članov, 
je značilno prepevanje ljudskih, narodnih in 
umetnih pesmi. Tudi na tokratnem koncertu, ki 
ga je sproščeno povezoval Marko Žnidaršič, 
se je zbor predstavil s pesmimi, ki so se prepe-
vale od ustanovitve pa do danes. Poseben gost 
večera je bil ansambel Sorarmonica, sekcija 
ustnih harmonik pod vodstvom prof. Vladi-
mirja Hrovata. Ob koncu je sledila zaslužena 
podelitev čestitk in Gallusovih priznanj, ki jih 
je članom zbora podelila Tatjana Avsec, koor-
dinatorica Javnega sklada RS za kulturne de-
javnosti.  Samo Lesjak, foto: Matic Zorman

Moški pevski zbor KUD Oton Župančič Sora, pevovodja Klemen Jerinc 

Koncert ob jubileju
Moški pevski zbor Kulturno-umetniškega društva Oton Župančič 
iz Sore je praznoval 60-letnico svojega obstoja in ob tej priložnosti 

pripravil jubilejni koncert.
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Podjetje Tehnosol je pred časom odprlo naj-
večjo sončno elektrarno v Medvodah, ki jo 
sestavlja 672 modulov moči 245 vatov. Elek-
trarna ima nazivno moč 165 kilovatov in na 
leto proizvede okrog 180 megavatnih ur elek-
trične energije. Direktor podjetja Tehnosol 
Aleš Burgar je pojasnil, da to zadostuje za 
oskrbo z elektriko za okrog 50 gospodinjstev. 
Pomemben podatek pri tem je tudi, da s tem 
zmanjšajo izpuste ogljikovega dioksida za 138 
ton na leto.
Vso proizvedeno električno energijo name-
njajo za prodajo. Vlada subvencionira odkup 
električne energije, zato če je le mogoče, vse 
elektrarne priključijo na omrežje. »Vso proiz-
vedeno energijo prodamo po subvencionirani 
ceni in jo potem spet nazaj porabljamo po nor-
malni ceni iz omrežja. Tako tudi nimamo pro-
blemov s shranjevanjem električne energije za 
nočno uporabo in uporabo ob slabem vremenu. 
Na ta način so sončne elektrarne postale tudi 
dobra naložba za investitorje,« je razložil Bur-
gar in dodal, da država subvencionira odkupno 
ceno za dobo 15 let, investicija v sončno elek-
trarno pa se povrne v osmih letih. Življenjska 
doba elektrarne je sicer trideset let, je še dejal 
Burgar. »Odkupna cena za elektrarno te veli-
kosti, kot smo jo odprli v Medvodah, znaša 27 

centov za kilovatno uro, kar na leto znese okrog 
50 tisoč evrov,« je še izračunal Burgar. 
V podjetju izvajajo tudi tako imenovani otoč-
ni sistem, pri katerem se energijo, proizvedeno 
čez dan, shranjuje v baterijah za nočno porabo 
in porabo v vremensko neugodnih dnevih za 

proizvodnjo električne energije. »Ti načini se 
uporabljajo na območjih, kjer ni možnosti pri-
klopa na omrežje, na primer v gorskih kočah, 
pri signalizacijah in osvetlitvah ob cestah, plo-
vilih, v počitniških vozilih, odročnih naseljih 
in podobno,« je še pojasnil Burgar.

Največja sončna elektrarna  
v Medvodah

V Medvodah so odprli največjo sončno elektrarno doslej.
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So rastline, ki se jim po vzniku najbolj mudi 
na pot proti soncu. Danes skorajda ne najde-
mo vrta, na katerem jih ne bi opazili. Z njimi 
lahko olepšamo okna, zakrijemo neugledne 
zidove, ozelenimo ograje, ali pa se z njiho-
vo pomočjo skrijemo pred pogledi sosedov. 
Seveda govorimo o vsestransko uporabnih 
vzpenjavkah.
Enoletne vzpenjavke, ki jih razmnožujemo 
s semeni, so bile v naših krajih priljubljene 
že pred dobrim stoletjem. Takrat so vrtove 
krasile danes vsem dobro poznane kapucin-
ke, okrasni slaki in dišeči grahorji. Še danes 
te rastline prevladujejo med vzpenjavka-
mi. Njihova vzgoja je enostavna, zato si jih 
vzgojimo sami. Sejemo jih aprila in maja, 
saj hitro kalijo in bujno rastejo. Poleg našte-
tih popenjavk ne smemo pozabiti na črnooko 
suzano ali tunbergijo. Ta afriška rastlina ne 
sme manjkati v nobeni moderni zasaditvi. 
Odlikuje jo bujna rast ter obilica oranžnih ali 
rumenih cvetov. Bolj redke so tiste z belimi, 
rdečimi ali celo modrimi cvetovi. Rastlino 
lahko vključimo tudi v okenske in balkon-
ske zasaditve tako, da ji napravimo oporo v 
obliki loka, ki se vzpenja preko korita. Če ji 
ne pripravimo opore, jo lahko vzgajamo kot 
visečo rastlino. Med najbolj bujne enoletne 
popenjavke zagotovo sodi kobeja. Ta never-
jetna rastlina se skozi poletje lahko povzpne 
do višine osmih metrov. Njena slaba lastnost 
pa je, da nas s svojimi dišečimi zvonastimi 
cvetovi razveseli šele ob koncu poletja. 
Vedno pogosteje se na vrtovih pojavljajo tudi 
vzpenjavke, ki jih gojimo kot posodovke in 
jih v jeseni pospravimo v prezimovališča. 
Ena izmed takih rastlin je zagotovo popular-

Rastline tretje dimenzije

  Prodaja okrasnih sadik in rastlin za živo mejo
   Urejanje, zasajanje in vzdrževanje vrtov,  

parkov in poslovnih objektov
   Prodaja balkonskega cvetja,  

enoletnic in sadik zelenjave

VRTNARSTVO MARJAN ZUPANČIČ s.p.

Valburga 60/c, 1216 Smlednik
tel.: 01/362 72 87, 041 610 276, 051 392 055

Črnooka suzana v redki rdeče oranžni barvi

Velikanski cvet aristolohije

Modri cvetovi velikocvetnega slaka
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VSE ZA VRT  
IN POLJE

 sadike zelenjave, 
dišavnic

 sadike trajnic  
in enoletnic

 balkonsko  
cvetje in strukturne 

rastline

  semena okrasne 
trate

 gnojila za trato

 bio pripravki  
za varstvo rastlin

Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure,  
ob sobotah od 8. do 13. ure.

  Vzgoja ter prodaja 
vseh vrst okrasnih 
rastlin za  
balkone in vrtove -

    s tem oglasom 10 % popust

 Urejanje vrtov
  Urejanje dvorišč z 

možnostjo asfaltiranja  
ali polaganja tlakovcev

  Montaža ter prodaja 
vseh vrst vrtnih ograj ter 
vrat na daljinski pogon

  Strojne storitve z  
gradbeno mehanizacijo

Sp. Pirniče 42, 1215 Medvode
www.okolica-bilban.si, info@okolica-bilban.si
GSM: 031/230-347 Primož, 041/506-584 Vinko




na dipladenija. Ta popenjavka za svojo rast potrebuje sončno in 
toplo rastišče. Sadimo jo v posode in balkonska korita, saj nas 
s svojimi rdečimi, belimi, rožnatimi ali celo rumenimi cvetovi 
ter bleščeče zelenimi listi razveseljuje skozi celo poletje. Za pre-
zimovanje ji moramo zagotoviti topel in svetel prostor, saj v na-
sprotnem primeru lahko odvrže lise. Na sončnih legah bo lepo 
uspevala tudi bugenvilija, ki jo pogosteje videvamo v obmorskih 
krajih. Zaradi olesenelih stebel jo lahko gojimo tudi kot grm. 
Njena najpogosteje vijolična socvetja so zelo trpežna in se dolgo 
ohranijo na rastlini. Med redko videne, a zelo zanimive popenjave 
rastline pa sodi tudi tropska ovijalka aristolohija. V svojem na-
ravnem okolju se povzpne do desetih metrov. Pri nas je to nižja, a 
vseeno zelo bujna rastlina. Zanimiva je zaradi cvetov. Že pogled 
na cvetni popek, ki spominja na ledvico nam vzame sapo. Ko se 
odpre, pa je navdušenje nad cvetom še toliko večje. Rdečerjavi 
cvet lahko v dolžino doseže velikost tudi do pol metra. Rastli-
no prezimujemo tako, da jo jeseni močno porežemo. Običajno v 
prezimovališču odvrže vso listno maso, a to naj nas ne skrbi, saj 
spomladi bujno odžene.
Vse vzpenjavke potrebujejo za svojo rast ustrezno oporo. Ta moč-
no pripomore k videzu celotne rastline, zato se ne poslužujmo 
plastičnih opor, temveč jih raje naredimo sami. Za izdelavo ne 
potrebujemo veliko. Že nekaj leskovih vej, ki jih prepletemo s 
srobotom, je lahko čudovita naravna opora, po kateri se bodo pre-
pletale naše vzpenjavke. Rok Kogovšek
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Shujševalni čudeži

Z naslovom bi lahko poimenovali vse, kar se 
dogaja okrog izjemno popularnega »športa« - 
hujšanja. Ni vse brez pomena, a obljubljenih 
čudežev ne pričakujte. Že kar nekaj let namreč 
odkrivamo toplo vodo. Je za ceno več deset 
evrov vaših dolgoletnih težav s prekomerno 
telesno težo res lahko konec? Lahko zaupate 
obljubam in pričevanjem v oglasih?
Obstaja kar nekaj prehranskih dopolnil, ki de-
lujejo in nam pomagajo pri izgubi telesne teže. 
Nekateri (pa ne tisti komercialni!) pravzaprav 
kar uspešno. Največji problem je ta, da ti pri-

pravki na dolgi rok ne delujejo, ker ne odpravi-
jo vzroka prekomerne telesne teže, le simptom 
začasno omilijo. Če ste več let porabili, da ste 
telo obremenili z maščevjem, je nerealno pri-
čakovati, da bodo posledice dolgoletnega ne-
primernega življenjskega sloga odpravljene v 
nekaj dneh, tednih ali mesecih. Poleg tega so 
pri močnejših shujševalnih pripravkih pogosti 
stranski učinki. Kažejo se kot nihanje razpolo-
ženja, depresivne misli, zmanjšana absorpcija 
vitaminov, topnih v maščobah, in mineralov, 
čustvena labilnost in slabo počutje, težave s 
prebavili, suha koža, mišični krči, morebitna 
okvara jeter, motnje delovanja srca, idr.
Prav tako je veliko različnih, bolj ali manj de-
lujočih shujševalnih jedilnikov, shujševalnih 
programov ali kaj podobnega, ki so nam lahko 
v pomoč. Še najbolj razširjeni pa so naravni 
izvlečki najrazličnejših rastlin, ki obljubljajo 
vitkost. Vsi oglaševani izdelki naj bi po bese-
dah izdelovalcev omogočili osupljive rezulta-
te, ogledate si lahko slike z dramatično spre-
membo ljudi pred uživanjem shujševalnega 
pripravka in po njem – in vsi naj bi učinkovali 
v zelo kratkem času. Toda vse to nam čisto 
nič ne bo pomagalo, če ne bomo spremenili 
vsaj kakšne od naših navad. Verjetno ste se 
že naveličali stavka, da sta ključna pravilna 
prehrana in zadostna telesna aktivnost. To je 
bilo napisano že ničkolikokrat, a shujševalni 

čudeži še vedno dosegajo rekordno prodajo. V 
tem primeru bi lahko rekli, da znan slovenski 
rek, osel gre le enkrat na led, pač ne drži!
Ne bom si privoščil, da bi te tako imenovane 
shujševalne čudeže poimenoval. Lahko pa 
vam dam vsaj malo misliti, da sami pri sebi 
ugotovite, pri čem ste. Na začetku mi je bilo 
še smešno, da ljudje v prepričanju, da bodo 
hitro shujšali, kupujejo razne obliže, pasove, 
gnetilnike, toplotne tretmaje, čaje, mazila … 
No, ni mi več! Če obsojate prevarante in la-
žnivce, kam pa potem spadajo ljudje, ki vam 
prodajajo dragega mačka v žaklju? Je moral-
no nesporno bogateti na račun obupa ljudi in 
jim prodajati lažno upanje? Vse pripravke za 
pomoč pri hujšanju, ki so na voljo slovenske-
mu porabniku, bi moral preveriti in odobriti 
(ali zavrniti) na inštitutu za varovanje zdravja. 
Naloga javnosti je, da to zahteva. Vprašajte se, 
koliko denarja vsako leto vržete stran za shuj-
ševalne čudeže!? »Nič, zelo malo, niti ne toli-
ko,« je ponavadi odgovor. Ne slepite se! Čude-
žev je vse več in čarovniki so vse bolj bogati. 
Vi pa na skrivaj kupujete in upate na uspeh. 
Če bi se zgodil čudež, da bi znanstveniki od-
krili super shujševalno sredstvo, ki obenem 
bistveno ne uničuje zdravja, bi bilo to takoj 
na vseh medijih in zelo odmevna novica, zato 
vam ni potrebno na lastni koži preizkušati, ali 
res (ne)deluje.

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane 
 ter vaditelj fitnesa
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Ekipa Medvod prvič osvojila naslov 
ekipnih državnih prvakov

Naslov državnih prvakov v badmintonu je prvič osvojila ekipa BK Medvode, ki se ji je po večletnem delu in 
osvojenih tretjih in drugih mestih le uspelo zavihteti na vrh.

V nedeljo, 15. aprila 2012, se je s petim tek-
movalnim dnem, ki je potekal v dvorani Bit 
v Ljubljani, zaključilo letošnje tekmovanje v 
slovenski badmintonski ligi. V sezoni 2011/12 
je v 1. slovenski ligi nastopilo 13 ekip, ki so se 
najprej pomerile v predtekmovanju, nato pa je 
prvih šest ekip igralo play off, drugih sedem 
pa je nastopilo v play out, ki se je razigraval 
za mesta od 7 do 13. V play off skupini sta 
se v polfinalu med seboj pomerili ekipi Tem 
Forza in Branik, ter BK Medvode in Li Ning 
Ljubljana. Pri prvem polfinalnem paru dvoma 
o zmagovalcu ni bilo, ekipa Tem Forza je prej 
kot v uri in pol brez izgubljenega seta odpravi-
la ekipo Branika z rezultatom 3:0. Drugi pol-
finalni dvoboj je postregel z bolj napetimi in 
dramatičnimi tekmami. 
Za ekipo Li Ning Ljubljano je prvič v sezoni 
zaigral Nejc Boljka, ki se je pokazal za po-
membno okrepitev. Tako je že prva tekma mo-
ških dvojic v 44 minutah postregla z napetimi 
tremi seti, na koncu pa sta slavila igralca Med-
vod (D. Pešehonov in M. Šrekl). Pri ženskih 
dvojicah sta se mladi igralki Ljubljane (P. Kr-
pan in K. Novak) dobro upirali starejšim tek-
micam iz Medvod (Ž. Repše in M. Kersnik), 
kar pa vseeno ni bilo dovolj za zmago. Z zma-
go v mešanih dvojicah so Medvode potrdile 
zmago in uvrstitev v finale, kjer sta se znova 
srečala lanska finalista (Tem Forza z Mirne in 
BK Medvode). 
Finalni dvoboj se je začel z igrami posame-
zno, kjer se je K. Jamnik (Medvode) dostojno 
upiral M. Bajuku (Tem Forza) in po treh setih 
izgubil z rezultatom 11:21, 21:16 in 9:21. Na 
sosednjem igrišču sta se v igri žensk posame-
zno pomerili U. Arih (Tem Forza) in M. Ker-
snik (Medvode), kjer je po dramatični končni-
ci slavila starejša in izkušenejša M. Kersnik 
z rezultatom 15:21, 21:16 in 21:18. Pri dvoji-
cah nismo bili priča tako napetim dvobojem, 
tako da sta pri moških z rezultatom 2:0 slavi-

la U. Turk in M. Bajuk z Mirne, pri dekletih 
pa Ž. Repše in M. Kersnik (Medvode). Pred 
zadnjo tekmo (mešane dvojice) je bil rezultat 
izenačen na 2:2, kar je obetalo še razburljivej-
šo končnico in to se je pokazalo tudi v sami 
tekmi. Prvi set je pripadel dvojici iz Medvod 
z rezultatom 23:21, drugi set sta z rezultatom 
21:15 suvereno dobila Arih in Murn, tako da 
je sledil še tretji set, kjer si nobena dvojica ni 
uspela priigrati večje razlike, tako da je bila 
tekma razburljiva do samega zaključka, kjer 
sta z rezultatom 21:19 slavila Repše in Pešeho-
nov ter tako BK Medvode priigrala prvi naslov 
državnih prvakov. 

Minka Ivančič
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NAIL SPA KRISTAL
NOVO!!!
  Permanentno lakiranje naravnih nohtov
  Geliranje nohtov
  Manikura naravnih nohtov
  Pedikura
  Refleksna masaža stopal 

Zbiljska cesta 8 (pri okrepčevalnici Stan)
Medvode 

Tel.: 041/86 86 04, e-pošta: jerajk@hotmail.com

Zbiljska cesta 8 (pri okrepčevalnici Stan)
Medvode 

Tel.: 041/86 86 04, e-pošta: jerajk@hotmail.com

Državni prvaki v badmintonu, (od leve) Kek Jamnik, Živa Repše, Denis Pešehonov, Maja Kersnik in Matevž 
Šrekl. Poleg njih so bili v ekipi še Matic Ivančič, Luka Rebolj in Eva Miklič.

www.gorenjskiglas.si

Končni vrstni red:
1. BK Medvode
2. TEM Forza Mirna
3. Li Ning Ljubljana
4. BK Branik
5, Bit
6. Barca team
7. Bingo Bongo
8. Mirna mladi
9. ŠRD Idrija
10. Meduze
11.-12. BK Max in Kason Ljubljana
13. BK Ježica
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Mednarodni turnir za mlade
Forza Cup se imenuje mednarodni badmintonski turnir za mlade. V medvoški športni dvorani se je turnirja 
udeležilo več kot 120 igralcev iz Avstrije, Hrvaške, Srbije, Anglije, Bolgarije in Slovenije, ki so nastopili v 

štirih starostnih kategorijah. 

Turnir je bil odlična generalka pred vrhuncem 
sezone, ki bo konec tega tedna, ko bo medvo-
ški klub že drugič zapored organiziral najve-
čji članski badmintonski turnir v Sloveniji in 
Mednarodno prvenstvo Slovenije, ki se ga bodo 
udeležili tekmovalci iz osemnajstih držav.
Badminton klub Medvode je na turnirju mla-
dih zastopalo 30 igralcev, največ med najmlaj-
šimi do enajst let – kar dvanajst.
Člani medvoškega badminton kluba so tudi to-
krat posegli po medaljah. V najmlajši katego-
riji do enajst let je bil drugi in osvojil srebrno 
medaljo Jaka Ivančič, ki je klonil šele v finalu, 
kjer ga je v izenačenih treh setih premagal Hr-
vat Luka Ban. Pri deklicah pa je največ dose-
gla Taja Pipan, ki se ji je bronasta medalja le 
za las izmuznila iz rok in je bila četrta.
V kategoriji do trinajst let je v dekliških dvo-
jicah Katja Turinek s partnerko Anjo Koman 
iz BK Kungota osvojila srebrno medaljo. Mar-
tinu Cerkovniku se je v kategoriji do petnajst 
let uspelo uvrstiti v polfinale, kjer pa je klonil 
proti Bolgaru Nikolovu. V igri za tretje me-
sto je iztisnil še zadnje atome moči in osvo-
jil želeno bronasto medaljo. Skupaj z Mihom 
Ivaničem pa je svojo dobro pripravljenost in 
borbenost pokazal tudi v igri dvojic, kjer sta 

tekmovanje končala neporažena in tako Med-
vodam priigrala zlato medaljo.
V najstarejši starostni skupini do sedemnajst let 
je BK Medvode pri dekletih posamezno osvojil 
kar dve medalji. Zmagovalka turnirja je postala 
Ana Marija Šetina, Eva Kuprivec pa je s tre-
tjim mestom postavila le še piko na i. Odlično 
je šlo badmintonistom BK Medvode tudi v igri 

dvojic. Matic Turinek je bil tretji s partnerjem 
Aljažem Ferkom iz Branika, Simon Skok pa če-
trti s Sebastjanom Mikličem iz BK Mirna. Še 
bolje je šlo pri dekletih, saj sta Eva Kuprivec in 
Nika Polanič osvojili turnir in tako Medvodam 
priigrali še eno najžlahtnejšo – zlato – medaljo.

Miroslav Braco Cvjetičanin,  
foto: Grega Valančič

Nika Polanič in Eva Kuprivec sta si priigrali zmago.
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Za šol sko leto 
2012/13

SPRE JE MA MO
PRED NA RO ČI LA

za šol ske knji ge in šol ske  
po treb šči ne (do 10. julija).

UGOD NI PO GO JI:
PLA ČI LO NA OBRO KE, TUDI 
S PLA ČIL NI MI KAR TI CA MI

PAPIRNICAINKNJIGARNA,FOTOKOPIRANJE
Medvoškacesta3,BCMEDVODE
tel.:01/361-72-80,fax:01/361-72-85
www.citanka.com,info@citanka.com

* vSE ZA šOLO

* ZELO UGODNE CENE  
OSTALIh POTREBšČIN

v mesecu juniju  
imamo akcijski  

popust na ves šolski 
material:  

pri gotovinskem plačilu: 

5%prizneskunad50
10%prizneskunad100

Delovničas:od8.do19.ure,sobota:od8.do13.ure
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Avto

Reliable. No matter what.www.dacia.si

DACIA DUSTER: PORABA PRI MEŠANEM CIKLU: 5,0 - 8,0 l/100 km. EMISIJE CO2 : 130 - 185 g/km.
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Dacia Duster 4x4

že za 11.690 €

POSEBNAPONUDBA

Preverite omejeno serijo Dacia Duster Delsey, resnega terenca, ki mu udobje ni tuje. Krasi ga bogata serijska oprema: 16-palčna platišča iz lahke litine, zatemnjena stekla, 
usnjen volanski obroč, dvobarvno oblazinjenje, temna maska žarometov, klima in ekskluzivni kovček priznane blagovne znamke Delsey. Z njim boste na cilj vedno prispeli v 
stilu, pa naj bo to Severni tečaj ali Sahara. *Velja za omejeno količino vozil do 15. maja. **Velja ob izpolnitvi prvega od dveh pogojev: 5 let ali 100.000 km in ob nakupu z Dacia financiranjem. Slika je simbolna. Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana.

AVTOHIŠA MALGAJ, D.O.O., Tržaška c. 108, 1000 Ljubljana
Prodaja novih vozil: 01/20 00 563, prodaja rabljenih vozil:  
01/20 00 560, servis: 01/20 00 570. E-mail: info@malga.com
ODPRTO OD PON. DO PET. OD 8.00 DO 19.00
SOB. OD 8.00 DO 13.00, NED. ZAPRTO

Oplova Ampera v Medvodah
V Savskih elektrarnah v Medvodah je Opel 
premierno predstavil nov električni avto-
mobil Ampera. Lokacija ni bila izbrana na-
ključno, saj v Savskih elektrarnah električ-
no energijo pridobivajo iz obnovljivih virov 
in tako uresničujejo zavezo sonaravnega in 
trajnostnega razvoja. Oplovo Ampero poga-
nja električni pogonski sistem s podaljšanim 
dosegom in polnjenjem iz gospodinjskega 
omrežja, ki vozilu skupaj z bencinskim mo-
torjem omogoča do 500 kilometrov dose-
ga. Litij-ionski akumulator z zmogljivostjo 
shranjevanja 16 kWh in dolgo življenjsko 

dobo napaja 111 kW (150 KM) električno 
pogonsko enoto vozila. Z električno ener-
gijo, shranjeno v akumulatorju, je mogoče 
glede na razmere in način vožnje prevoziti 
od 40 do 80 kilometrov. Varnost je na viso-
ki ravni, poleg potnikov so varno zaščiteni 
tudi akumulator in elementi električnega 
pogona. Akumulator je vgrajen v posebno, 
jekleno ohišje, elektronsko nadzorovan in 
tekočinsko hlajen, da ne pride do pregreva-
nja. Pred polnjenjem z napajalnim kablom je 
treba poskrbeti, da je kapaciteto električne 
napeljave in vtičnice ustrezno pregledal in 

odobril usposobljen elektrikar. Ker je pol-
nilni komplet prirejen polnjenju na običajno 
220 V vtičnico, je akumulator mogoče pol-
niti doma. Strošek vožnje je seveda odvisen 
od načina vožnje in po kateri tarifi polnite 
akumulatorje. Nemajhen vpliv ima tudi izbi-
ra dobavitelja električne energije. Povprečen 
strošek za elektriko na 100 prevoženih kilo-
metrov naj bi znašal 2 evra, ob upoštevanju 
vplivnih dejavnikov in njihovi optimizaciji 
pa je lahko vožnja še nekoliko cenejša. 

Matjaž Gregorič 

AvtoelektrikA in AvtomehAnikA

  Priprava vozila za zimo
  Splošni servis vozil
  Diagnostika vseh tipov 

vozil!
  Servis klimatskih 

naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.
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Oglasi

SLADOLED MEDVODE

Tudi banjice
za domov!

SLADOLED MEDVODE

Mala banjica - 5€
Velika banjica - 8€

Vabljeni na

SLADOLED MEDVODE
Cesta komandanta Staneta 8, Medvode

Delovni čas:
vsak dan od 9.00 do 22.00
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MEDIVITAL
Odgovoren do svojega zdravja

NOVA  
SPECIALIZIRANA  

TRGOVINA  
V ZD MEDVODE

Skupine izdelkov, ki so vam na voljo:
   Ortopedski pripomočki (invalidski vozički, lesene, kovinske in zložljive spreha-

jalne palice, bergle, hodulje, stoli za tuširanje)
  Zdravila brez recepta
  Izdelki za inkontinenco (vložki, plenice, vlažne brisačke) brez recepta
  Sanitetni in obvezilni material (povoji, obliži, razne obloge)
   Kompresijske nogavice (po operaciji, ob krčnih žilah, zatekanje nog, utrujene 

noge)
   Izdelki za ustno higieno (kvalitetne zobne paste, zobne ščetke, izdelki za nego 

protez) 
  Merilniki (za krvni tlak, sladkor, oksigenacijo krvi)
  Izdelki za samozdravljenje (glina, tinkture, smrekova, ognjičeva mazila)
  Zeliščni pripravki (čaji, tinkture)
  Prehranska dopolnila (sokovi, vitamini, pripravki za krepitev odpornosti)
   Ledvični pasovi (posebna sestava omogoča odvajanje vlage, zato jih lahko no-

site pri vseh opravilih, nudijo pa prijetno oporo ter grejejo trebušno-ledveno-
-križni del)

  Ortoze za koleno, gleženj, zapestje
  Pribor za pedikuro/manikuro
  Kozmetika (naravni šamponi, mila, kreme, repelenti proti komarjem in klopom)
  Naravna čistilna sredstva
  Knjige o zdravju (Zdravje iz božje lekarne, Kitajska študija, itd.)

Poleg izdelkov, ki jih imamo na zalogi, bomo za vas z veseljem priskrbeli tudi izdel-
ke, ki ste jih doslej kupovali v Ljubljani, Kranju ali Škofji Loki in jih boste naročili v 
naši trgovini v Zdravstvenem domu v Medvodah.

Trgovina MEDIVITAL v Zdravstvenem domu Medvode ponuja upokojencem 
v mesecu MAJU 10 % otvoritveno-predstavitveni popust  
ob predložitvi upokojenskega dokazila (članska izkaznica, odrezek). V prihod-
njih mesecih pa lahko upokojenci 10 % popust izkoristite vsak 1. in 2. delovni 
dan v mesecu.

MEDIVITAL, Specializirana trgovina  
v Zdravstvenem domu Medvode
Telefon: 051/601-997, 
elektronska pošta: info.medivital@gmail.com
Delovni čas: ponedeljek - petek od 8. – 17. ure.

Naravno lajšanje bolečin
- SREBRO
- BAKER
- KARBONSKA VLAKNA
- BOMBAŽ

Pas za zapestje

Ramenski body, posebej moški in ženski

Komolčnik Ledveni pas Hlačke sanaCell
Pas za gleženj

Sinergija srebra, bakra in 
ogljika, vtkanih v 
mehek bombaž, omo-
goča, da imajo izdelki 
antibakterijske lastnosti 
ter pomagajo lajšati bolečine, ki 
imajo lahko najrazličnejše vzroke. Poveča se površin-
ska prekrvitev, hkrati pa tudi izločanje nepotrebnih 
snovi iz površinskih tkiv.
Izdelki se odlično prilegajo telesu. Lahko jih imamo 
oblečene cel dan. Odsvetovani so samo med  
nosečnostjo in dojenjem.
Izdelke uporabljamo:  za naravno lajšanje bolečin v 
mišicah in sklepih, po poškodbah in pri vnetnih  
procesih, pri ponovni vzpostavitvi normalne  
gibljivosti po nošenju mavca ali opornic, pri terapijah 
edemov, artrozah, išiasu, artritisu.

Ergonomsko tkanje 
učinkovito zaobjame brez 
prevelikega pritiska.
Indiciran pri artrozah in v 
rehabilitacijskem obdobju 
po poškodbah. 
Velikost: S/M, L/XL

Izdelek je anatomsko oblikovan tako, da mehko zaob-
jame ramena, a tudi vratna vretenca in hrbet. Posebna 
mehkoba in visoka elastičnost omogočajo, da ga oble-
čemo pod katerokoli oblačilo. Ženski ramenski bodi se 
lepo prilega vsem konfekcijskim številkam prsi.
Pripomoček pri lajšanju kroničnih in vnetnih bolečin v 
predelih ramen in hrbta. 
Velikost: S, M, L, XL

Ergonomsko tkanje, ki se 
dobro prilagaja telesu brez 
stiskanja.
Indiciran pri artrozah, 
kalcinatih v stopalu, krnih in 
v rehabilitacijskem obdobju 
po poškodbah. 
Velikost: S, M, L, XL
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